
MISKOLC MEGYEI JOGÚ VÁROS
KÖZGYŰLÉSE

I-2175-7/2012.

JEGYZŐKÖNYV

Készült: Miskolc Megyei  Jogú Város  Közgyűlésének 2012. március  22.  napján,  9.00 órai 
kezdettel a Polgármesteri Hivatal Konferencia termében (Miskolc, Petőfi u. 1-3. III. 
emelet) megtartott üléséről.

Jelen vannak: Dr. Kriza Ákos, Bartha György, Bazin Géza, Benczés Miklós, Eperjesi Erika, Fedor 
Vilmos, Fodor Zoltán, Földesi Norbert, Gazdusné Pankucsi Katalin, Dr. Gonda Géza, Jakab Péter, 
Katona Ferenc, Dr. Kiss János, Kovács Józsefné, Dr. Kovács László, Dr. Mokrai Mihály, Molnár 
Péter, Dr. Nánási-Kocsis Norbert, Dr. Nehéz Károly, Pakusza Zoltán, Seresné Horváth Zsuzsanna, 
Dr. Simon Gábor, Soós Attila, Szabó Sándor, Szegedi Márton, Dr. Tompa Sándor, Varga Gergő, Dr. 
Zsiga Marcell

Tanácskozási joggal jelen van: Kiss Gábor alpolgármester, Pfliegler Péter alpolgármester

Meghívottak: Pálffy  Kinga Miskolc  Holding  Zrt.  vezérigazgató,  Farkas  István  és  Dr.  Balog 
Henriett MIK Zrt., Kókai Ernő MVK Zrt. vezérigazgató, Czinkné Sztán Anikó Miskolci Turisztikai 
Kft. ügyvezető igazgató, Üszögh Lajos MIVIZ Kft. ügyvezető igazgató, Móricz József MIHŐ Kft. 
stratégiai  igazgató,  Molnár  Attila  AVE  Miskolc  kft.  ügyvezető  igazgató,  Perecsenyi  Attila 
Városgazda Nonprofit Kft. és Régió Park Miskolc ügyvezető igazgató, Orosz Gábor Zsolt MIKOM 
Nonprofit  Kft.  ügyvezető  igazgató,  Lovászné  Jónap  Eszter  Miskolci  Városfejlesztési  Kft. 
projektmenedzser,  Dr.  Szabó Brigitta  és  Szabó László Miskolc Városi  Sportiskola kft.,  Szocio-
Produkt Kft. Halász Rózsa ügyvezető igazgató, Dr. Schweickhardt Gyula Energie AG Miskolc Kft. 
ügyvezető, Egri Zoltán Biogas Miskolc Kft.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszönti a Közgyűlésen megjelent vendégeket, az elektronikus és 
az írott sajtó képviselőit, a testület tagjait. 
Külön köszönti a tanácskozási joggal jelenlévő Nemzetiségi Önkormányzatok elnökeit. 
Bejelenti,  hogy  a  testület  28  tagja  közül  a  jelenléti  ív  lezárásáig  mindenki  megjelent,  így  a 
Közgyűlés határozatképes, amit megnyit.

Először a sürgősségi előterjesztések napirendre tűzéséről kell dönteniük.

1. sürgősségi napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 
kulturális gazdasági társaságai részére ingatlanok 
használatba adására, valamint ingó vagyon vagyonkezelésbe 
adására és apport útján történő átadására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A közgyűlés 22  igen, 3  nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem  szavazott  3  fő)  a sürgősségi indítványt a nyílt ülés 
napirendjére felvette.

2. sürgősségi napirend: Beszámoló a MISKOLCpONt kártyarendszer bevezetéséről

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A közgyűlés 22  igen, 3  nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem  szavazott  3  fő) a sürgősségi indítványt a nyílt ülés 
napirendjére felvette.

3. sürgősségi napirend: Javaslat „Bársony János úti tagóvoda infrastrukturális 
fejlesztése – ÉMOP-4.3.1/A-11” című  pályázat benyújtására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A közgyűlés 22  igen, 3  nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem  szavazott  3  fő)  a sürgősségi indítványt a nyílt ülés 
napirendjére felvette.

4. sürgősségi napirend: Javaslat „Brunszvik Teréz tagóvoda infrastrukturális 
fejlesztése -ÉMOP-4.3.1/A-11” című pályázat benyújtására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A közgyűlés 23  igen, 0  nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem  szavazott  5  fő)  a sürgősségi indítványt a nyílt ülés 
napirendjére felvette.

5. sürgősségi napirend: Tájékoztató az ÁSZ javaslatok alapján készített Intézkedési Terv 
elfogadásáról

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

2



A közgyűlés 22  igen, 0  nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem  szavazott  6  fő)  a sürgősségi indítványt a nyílt ülés 
napirendjére felvette.

6. sürgősségi napirend: Javaslat a Közgyűlés II-27/2325/2012. számú határozatának 
módosítására (vis maior pályázat kapcsán 
maradványértékről történő lemondás)

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.
A közgyűlés 23  igen, 0  nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem  szavazott  5  fő)  a sürgősségi indítványt a nyílt ülés 
napirendjére felvette.

7. sürgősségi előterjesztés: Javaslat az Oktatási, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és 
Sport Bizottság tagja lemondásának tudomásul vételére, új 
bizottsági tag megválasztására

Előterjesztő: KDNP - Frakció

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A közgyűlés 23  igen, 0  nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem  szavazott  5  fő)  a sürgősségi indítványt a nyílt ülés 
napirendjére felvette.

8. sürgősségi napirend: Javaslat a „Szegregált lakókörnyezetben élők felzárkózását 
segítő  komplex program –  TÁMOP-5.3.6-11/1”  című 
pályázat benyújtására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A közgyűlés 23  igen, 3  nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem  szavazott  2  fő)  a sürgősségi indítványt a nyílt ülés 
napirendjére felvette.

9. sürgősségi napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közbeszerzési Szabályzata hatályon kívül helyezésére és az 
új Közbeszerzési Szabályzat jóváhagyására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A közgyűlés 17  igen, 6  nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem  szavazott  5  fő)a sürgősségi indítványt a nyílt ülés 
napirendjére felvette.

10. sürgősségei napirend: Javaslat Miskolc Megyei Jogú város Önkormányzata és a 
Polgármesteri Hivatal 2012. évi Közbeszerzési Tervének 
jóváhagyására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A közgyűlés 19  igen, 4  nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem  szavazott  5  fő)  a sürgősségi indítványt a nyílt ülés 
napirendjére felvette.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az MSZP-frakció sürgősséggel benyújtott javaslatának napirendre 
tűzéséről kell dönteniük

11. sürgősségi napirendi: Javaslat Miskolc Holding Zrt.-t érintő hírek tisztázására, és 
a felelősség megállapítására 

Előterjesztő: Földesi Norbert (MSZP-frakcióvezető)

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A közgyűlés 23  igen, 0  nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem  szavazott  5  fő)  a sürgősségi indítványt az nyílt ülés 
napirendjére felvette.

12. sürgősségi napirend: Javaslat az MVSI Miskolc Városi sportiskola Nonprofit Kft. 
önkormányzati  tulajdonú  sportingatlan 
létesítményfejlesztésére vonatozó pályázat benyújtására, 
ingatlan jelzálogjog bejegyzéshez való hozzájárulásra

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről:

A közgyűlés 23  igen, 0  nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem  szavazott  5  fő)  a sürgősségi indítványt a nyílt ülés 
napirendjére felvette.
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13. sürgősségi előterjesztés – zárt ülésre: Javaslat a szándéknyilatkozat jóváhagyására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Az előterjesztés nem került kiküldésre, mivel tartalma üzleti 
titoknak minősül, ezért azt zárt ülésen ismertetik majd.

Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről.

A közgyűlés 17,  igen 2  nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem  szavazott  9  fő)  a sürgősségi indítványt a zárt ülés 
napirendjére felvette.

14. sürgősségi előterjesztés - zárt ülésre: Javaslat a hitelek igénybevételéhez szükséges banki 
biztosítékok nyújtására
Előterjesztő: Városgazdálkodási és üzemeltetési Bizottság. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről:

A közgyűlés 14  igen, 4  nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem  szavazott  10  fő)  a sürgősségi indítványt a zárt ülés 
napirendjére felvette.

Földesi Norbert: Ügyrendi javaslata, hogy szerinte és frakciója szerint is ezt nyílt ülésen kellene 
tárgyalniuk,  hiszen  közvagyonról  van  szó.  Véleményük  szerint  tudniuk  kellene  a  miskolci 
lakosoknak arról,  hogy mit  kíván kezdeni  a  város  ezzel  a  hitellel,  kíván-e fedezetet  biztosítani 
hozzá,  hogyan  történik  majd  ez  a  hitelfelvétel.  Összefoglalva,  szerintük  a  közvagyon 
megtárgyalásánál szükség van a nyilvánosságra is.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Elmondja, hogy egy harmadik féllel történik a tárgyalás, aki nem 
hagyta  jóvá,  hogy köz  előtt  tárgyalják  a  kérdést.  A közös  döntés  után  természetesen  mindenki 
megismerheti a tárgyalások eredményét.

15. sürgősségi előterjesztés –  zárt ülésre:  Javaslat a Miskolc Holding Zrt. -nek a Diósgyőri 
Futball Club Korlátolt Felelősségű Társaságban történő 
tulajdonszerzésére című előterjesztéshez

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről:

A közgyűlés 21 igen, 1 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a zárt ülés napirendjére felvette.
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16. sürgősségi napirend  - zárt ülésre:  Javaslat a Miskolci Városi Könyvtár és Információs 
Központ Nonprofit Kft. ügyvezetőjének visszahívására és új 
ügyvezető megválasztására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy szavazzanak az előterjesztés napirendre tűzéséről:

A közgyűlés 17 igen, 7 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett a 
sürgősségi indítványt a zárt ülés napirendjére felvette.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Tájékoztatja a jelenlévőket a Közgyűlés I. féléves munkatervétől 
való eltérésről.

A Közgyűlés Munkaterve szerinti 2012. februári ülésére tűzött a munkaterv 3.     napirendi     pont  jának 
tervezett Javaslat gazdasági és műszaki ellátó szervezetek alapítására című előterjesztést 
későbbi időpontban indokolt a Közgyűlés elé terjeszteni, mert a fenntartással kapcsolatos hivatalos 
iránymutatások még nem jelentek meg, így a változások esetleges következményei még nem 
kiszámíthatóak. 

A 4.napirendi     pont  ot  Javaslat a MIK Miskolci Ingatlangazdálkodó Zrt. ingatlangazdálkodási 
tervének jóváhagyására a 2012. áprilisban tartandó Közgyűlési ülés elé kívánják beterjeszteni.

A Közgyűlés tagjainak megküldött, a meghívóban 2.     és     3.     napirendi   pontként szereplő, a város 
nevének használatáról és a város címeréről és zászlajáról szóló önkormányzati rendeletek 
módosításával kapcsolatos - előterjesztéseket visszavonja, mivel további szakmai egyeztetésekre 
van szükség.

Az érintett napirendi pontok:

2.  Javaslat  a  város  nevének  használatáról  szóló  19/1994.  (V.3.)  számú  önkormányzati  rendelet 
módosítására
3. Javaslat a város címeréről és zászlójáról szóló 1/1990. (XII.29.) számú önkormányzati rendelet 
módosítására

A korábban sürgősségi     előterjesztés  ként kiküldött  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata szabálysértéssel kapcsolatos szabályozásának felülvizsgálatára és az egyes 
tiltott, kirívóan közösségellenes magatartásokról szóló önkormányzati rendelet megalkotására 
című előterjesztést visszavonja.

Dr. Kriza Ákos polgármester: 1. ügyrendi javaslata, hogy a Testület mai ülésén elsőként tárgyalja 
meg zárt ülésen, - a meghívóban zárt ülésre javasolt napirendi pontokat, és a most a zárt ülés 
napirendjére felvett sürgősségi előterjesztéseket is.

Kéri szavazzanak az ügyrendi javaslatról.

A Közgyűlés 17  igen, 7 nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem szavazott 4 fő) az ügyrendi javaslatot elfogadta.
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Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: 2. ügyrendi javaslata, hogy a 7.     sürgősségi     napirendi     pont  ot, 
Javaslat az Oktatási, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság tagja lemondásának 
tudomásul vételére, új bizottsági tag megválasztására című előterjesztést nyílt ülésen, elsőként, a 
meghívóban szereplő napirendi pontok előtt tárgyalja meg a Közgyűlés. 
Személyi kérdésben kell dönteniük. Az érintettek, Papp Zsolt úr és Váraljai Zoltán úr is hozzájárult 
ahhoz, hogy a napirendi pontot nyílt ülésen tárgyalják, ezért a szavazás a napirend tárgyalása után 
közvetlenül, nyílt ülésen történik majd. 

A Közgyűlés 25  igen, 0 nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem szavazott 3 fő) az ügyrendi javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: 3. ügyrendi javaslata, hogy a közbeszerzési rendelettel kapcsolatos, 
meghívó szerinti 4.     napirendi     pont   tárgyalásával összevontan vitassa meg a Testület a 9.     és     10.   
sürgősségi     napirend  i előterjesztéseket is. Így itt kerülne tárgyalásra Miskolc Megyei Jogú Város új 
közbeszerzési szabályzata, valamint az Önkormányzat és a Polgármesteri Hivatal 2012. évi 
közbeszerzési tervének jóváhagyása is.

Az érintett napirendi pontok:
4. Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város intézményeinek helyben központosított beszerzéseiről és 
közbeszerzéseiről szóló 19/2007. (V.17.) önkormányzati rendeletének módosítására
9.  sürgősségi  napirend  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közbeszerzési 
Szabályzata hatályon kívül helyezésére és az új Közbeszerzési Szabályzat jóváhagyására
10. sürgősségei napirend Javaslat Miskolc Megyei Jogú város Önkormányzata és a Polgármesteri 
Hivatal 2012. évi Közbeszerzési Tervének jóváhagyására

A Közgyűlés 15 igen, 8 nem szavazattal, 0 tartózkodás mellett 
(nem szavazott 5 fő) az ügyrendi javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: 4. ügyrendi javaslata, hogy a meghívó szerinti 9.     és     10.     napirendi   
előterjesztést is, melyek érdekeltségnövelő pályázatok benyújtásáról és az ehhez szükséges önrész 
biztosításáról szólnak, együttesen tárgyalja meg a Közgyűlés.

Az érintett napirendi pontok:
9. Javaslat az Önkormányzat 2012. évi közművelődési érdekeltségnövelő pályázatának benyújtására 
és önrész biztosítására
10. Javaslat az Önkormányzat 2012. évi könyvtári érdekeltségnövelő pályázatának benyújtására és 
önrész biztosítására

A közgyűlés 19  igen, 6 nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem szavazott 3 fő) az ügyrendi javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: 5. ügyrendi javaslata, hogy szintén  összevontan tárgyalja meg a 
Testület a 3. és 4. sürgősségi napirendi pontokat, melyek az óvodák infrastrukturális fejlesztési 
pályázatainak benyújtására irányulnak.

Az érintett napirendi pontok:
3.  Javaslat „Bársony János úti tagóvoda infrastrukturális fejlesztése –  ÉMOP-4.3.1/A-11”  című 
pályázat benyújtására
4. Javaslat „Brunszvik Teréz tagóvoda infrastrukturális fejlesztése” című pályázat benyújtására
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A közgyűlés 24  igen, 2 nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem szavazott 2 fő) az ügyrendi javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: 6. ügyrendi javaslata, hogy a Közgyűlés zárt ülése után kerüljenek 
megtárgyalásra a meghívó szerinti nyílt ülésre tervezett napirendi pontok, és legvégül vitassák meg 
a nyílt ülésre felvett - és még máshol meg nem tárgyalt – sürgősségi előterjesztéseket.

A közgyűlés 15  igen, 8  nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem szavazott 5 fő) az ügyrendi javaslatot elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kérdezi, hogy képviselők részéről van-e kérdés, észrevétel az ülés 
napirendjére vonatkozóan. Megállapítja, hogy nincs.

Kéri, szavazzanak a napirendi javaslat elfogadásáról, figyelembe véve az ügyrendi javaslatok 
kapcsán hozott döntéseket, valamint a napirendre tűzött sürgősségi előterjesztéseket is. 

A közgyűlés 14 igen, 11 nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem szavazott 3 fő) az ülés napirendjét a meghívóban foglaltak 
szerint állapította meg, figyelembe véve a napirendre felvett 
sürgősségi előterjesztéseket és az elfogadott ügyrendi 
javaslatokat is.

1.  Javaslat  a  lakások  bérletéről  szóló  25/2006.  (VII.12.)  önkormányzati  rendelet 
módosítására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

4. Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  intézményeinek  helyben  központosított 
beszerzéseiről  és  közbeszerzéseiről  szóló  19/2007.  (V.17.)  önkormányzati  rendeletének 
módosítására 

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

5.  Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  és  a  Magyar  Ökumenikus 
Segélyszervezet között létrejött Ellátási Szerződés módosítására, valamint a Miskolc 13009 
hrsz.-ú ingatlan helyiségcsoportjának a Segélyszervezet részére történő bérbe adására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

6. Javaslat közterületek elnevezésére

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

7. Javaslat a Miskolci Nemzeti Színház Nonprofit Kft.  Alapító Okiratának módosítására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester
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8.  Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  2007-2013.  évekre  szóló  Közoktatási, 
Feladatellátási, Intézményhálózat-működtetési és Fejlesztési Tervének felülvizsgálatára

Előterjesztő: Kiss Gábor alpolgármester

9.  Javaslat  az  Önkormányzat  2012.  évi  közművelődési  érdekeltségnövelő  pályázatának 
benyújtására és önrész biztosítására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

10.  Javaslat  az  önkormányzat  2012.  évi  könyvtári  érdekeltségnövelő  pályázatának 
benyújtására és önrész biztosítására

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

11.  Beszámoló  az  Integrált  Városfejlesztési  Stratégia  keretében  megvalósuló  projektek 
előrehaladásáról

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

12.  Beszámoló Miskolc város közúti és gyalogos hídjainak rekonstrukciójára vonatkozó 
Intézkedési tervének 2011. évi végrehajtásáról

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

ZÁRT ÜLÉS

13. Javaslat fellebbezések elbírálására egyedi szociális hatósági ügyekben

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

14. Javaslat fellebbezések elbírálására közterület használati ügyekben

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

A napirendre tűzött sürgősségi indítványok:

1.  Javaslat  Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata kulturális gazdasági társaságai 
részére ingatlanok használatba adására, valamint ingó vagyon vagyonkezelésbe adására és 
apport útján történő átadására

2. Beszámoló a MISKOLCpONT kártyarendszer bevezetéséről 

3.Javaslat „Bársony János úti tagóvoda infrastrukturális fejlesztése – ÉMOP – 4.3.1/A-11” 
című pályázat benyújtására

4. Javaslat  „Brunszvik Teréz tagóvoda infrastrukturális fejlesztése – ÉMOP – 4.3.1/A-11” 
című pályázat benyújtására
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5. Tájékoztató az ÁSZ javaslatok alapján készített Intézkedési Terv elfogadásáról

6.  Javaslat   a Közgyűlés II-27/2325/2012. számú határozatának módosítására (vis maior 
pályázat kapcsán maradványértékről történő lemondás)

8. Javaslat a  „Szegregált lakókörnyezetben élők felzárkózását segítő komplex program – 
TÁMOP-5.3.6-11/1” című pályázat benyújtására  

9.  Javaslat  Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közbeszerzési Szabályzata 
hatályon kívül helyezésére és az új Közbeszerzési Szabályzat jóváhagyására

10. Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Polgármesteri Hivatal 2012. 
évi közbeszerzési tervének jóváhagyására

11.  Javaslat  a  Miskolc  Holding  ZRt.-t  érintő  hírek  tisztázására  és  a  felelősség 
megállapítására

12. Javaslat a z MVSI Miskolc Városi Sportiskola Nonprofit Kft. önkormányzati tulajdonú 
sportingatlan  létesítményfejlesztésére  vonatkozó  pályázat  benyújtására,  ingatlan 
jelzálogjog  bejegyzéshez való hozzájárulásra

ZÁRT ÜLÉS

13.  Javaslat  a  Raiffeisen  Bank  Zrt.  által  tervezett  munkahelyteremtő  beruházások 
elősegítéséhez szükséges  szándéknyilatkozat jóváhagyására

14. Javaslat a hitelek igénybevételéhez szükséges banki biztosítékok nyújtására

15. Javaslat  a Miskolc Holding Zrt-nek a Diósgyőr FC Kft-ben történő tulajdonszerzésére

16.  Javaslat  a  Miskolci  Városi  Könyvtár  és  Információs  Központ  Nonprofit  Kft. 
ügyvezetőjének visszahívására és új ügyvezető megválasztására 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az alábbiakról tájékoztatja a Közgyűlést. 
Szinte órára pontosan egy héttel ezelőtt zajlottak Miskolcon az 1848-49-es Forradalom és 
Szabadságharc megemlékezései.
Szeretné megköszönni minden miskolcinak, aki eljött, azért  mert  fontosnak tartotta,  hogy 
közösségként emlékezzenek a hősökre. Mert a város valódi ereje a közösségben, a közös 
gondolkodásban, a közös érzésekben rejlik.
A rendezvénysorozat megálmodóit, szervezőit, a résztvevő szereplőket, felkészítőiket, a szakmai 
stábot köszönet illeti, mert úgy hiszi – és ezt már sokan megerősítették benne – mind a szervezés, 
mind az események sora egyedi és valóban felemelő, ünnepi volt.
Reméli, hogy közösségünk még sok ilyen alkalommal mutathatja majd meg erejét akár szervezett 
ünnepi megemlékezések és események alkalmával, akár úgy, hogy bármely ügyért össze tudnak 
fogni. Mert az összefogásnak mozgósító ereje van, amivel példát mutathatnak, és nagy dolgokat 
vihetnek véghez.
Az előző közbeszerzések  sikertelensége, 3 érvénytelen közbeszerzési eljárás után eljutottak oda, 
hogy kijelenti, hogy 31 db új villamosa lesz Miskolcnak. Ezzel a miskolci közösségi közlekedésben 
új korszak kezdődik.
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Sokan, sokféleképp próbálták nehezíteni és ellehetetleníteni a munkát, de nem jártak sikerrel. Aztán, 
amikor a közbeszerzési eljárás lezárult, azt próbálták meg elhitetni mindenkivel, hogy ilyen 
villamosok márpedig nem is léteznek.
Nemrég személyesen  is láthatta a Škoda  által gyártott villamosokat, amelynek lényegi elemei 
gyakorlatilag megegyeznek a Miskolcra érkező új villamosokkal. 
Most a  miskolciak dönthetnek az új villamosok színéről. Ezért arra kér mindenkit, hogy 
szavazzanak a villamosok színével kapcsolatban.  A miskolci villamos színére a projekt hivatalos 
oldalán, a www.zoldnyil.hu honlapon lehet szavazni, 2012. április 1-ig.

"Tavaszi szél –  takarít a város" akciónk keretében tavaly a lakossággal közösen takarították ki az 
Avas és az Egyetem között lévő domboldalt. Diákok, szülők, tanárok, civil szervezetek, egyesületek 
összefogva mozdultak és mozdulnak meg azért ma is, hogy Miskolc tiszta és zöld város legyen. 
Ezért úgy döntöttek, hogy a tavalyi akciót megismétlik. Ezúttal a Kisavast szeretnék megtisztítani 
együtt. A takarítási akcióban pedig minden segítő kéz jól jöhet. A város nincs könnyű anyagi 
helyzetben, így elkél a segítség. A közösség pedig azért közösség, hogy tudjon együtt dolgozni, 
egymásért. A Kisavas kitakarításához mindannyian hozzájárulhatnak. Nem kell hozzá más csak 
akarat, felelősségérzet a környezetért és egymásért, és pár szabad óra. 
A takarítási akció részleteiről hamarosan tájékozódhatnak a miskolc.hu weboldalon és a helyi 
médiumok híradásaiban, de a polgármesteri hivatal munkatársai is természetesen készséggel állnak 
az akcióhoz csatlakozni kívánók rendelkezésére.

A Testület az elfogadott ügyrendi javaslatnak megfelelően, a meghívóban szereplő, zárt ülésen 
tárgyalandó előterjesztések tárgyalásával folytatja munkáját, ennek megfelelően zárt     ülés     rendel     el.  

Megkéri vendégeket, a sajtó képviselőit, hogy – Jegyző Úr, Aljegyző úr, a Polgármesteri Kabinet 
vezetője, a Jegyzői Kabinet főosztályvezetője, osztályvezetője, az Emberi Erőforrás Menedzsment 
Csoport vezetője és referense, Humán Főosztály vezetője és osztályvezetője, a Gazdálkodási 
Főosztály vezetője és osztályvezetője, a Miskolc Holding Zrt. részéről Vécsi György elnök úr és és 
Pálffy Kinga vezérigazgató asszony, Farkas István úr, valamint a Jegyzői Kabinet munkatársai és a 
technikai személyzet kivételével hagyják el az üléstermet.

A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készül.

- Zárt ülés után -

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Az  elfogadott  ügyrend  szerint  a  7.  sürgősségi  napirend 
megtárgyalásával folytatják munkájukat.

A 7. sürgősségi napirendi tárgya: Javaslat az Oktatási, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és 
Sport Bizottság tagja lemondásának tudomásul 
vételére, új bizottsági tag megválasztására 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Papp Zsolt úr, az Oktatási, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport 
Bizottság nem képviselő, külső tagja 2012. február 29. napi hatállyal lemondott bizottsági 
tagságáról. Ezúton is köszöni az eddigi munkáját. A KDNP frakció a megüresedett tisztségre Ifj. 
Váraljai Zoltán urat delegálja.
Jelen előterjesztés a bizottsági tag lemondásának tudomásul vételére és új tag megválasztására 
irányul.  Az érintettek írásban nyilatkoztak, hogy hozzájárulnak a személyüket érintő ügy nyílt 
ülésen történő megtárgyalásához.
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Az előterjesztés felett a vitát megnyitja. Nincs hozzászólásra jelentkező képviselő, a vitát lezárja.
Kéri, szavazzanak a javaslat elfogadásáról,  személyi kérdésben döntenek, melyhez minősített 
többség, 15 igen szavazat szükséges.
Kéri, hogy szavazzanak a Bizottsági tag, ifj. Váraljai Zoltán  személyéről.

A közgyűlés 22  igen, 0  nem szavazattal, 0  tartózkodás mellett 
(nem szavazott 6 fő) a bizottsági tagságra vonatkozó határozati 
javaslatot elfogadta, és meghozta a

III-54/2552/2012. sz. határozatot

Tárgy: az Oktatási, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság tagja lemondásának 
tudomásul vétele és új bizottsági tag megválasztása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a KDNP frakció kezdeményezésére megtárgyalta az
Oktatási, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság tagja lemondásának tudomásul vételére 
és új bizottsági tag megválasztására vonatkozó előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:

1. Miskolc  Megyei  Jogú Város  Közgyűlése  az  Oktatási,  Kulturális,  Turisztikai,  Ifjúsági  és 
Sport Bizottság tagja, Papp Zsolt 2012. február 29. napjával történő lemondását tudomásul 
veszi.

2. Miskolc  Megyei  Jogú Város  Közgyűlése  az  Oktatási,  Kulturális,  Turisztikai,  Ifjúsági  és 
Sport  Bizottság  tagjaként  Papp  Zsolt  helyére  Váraljai  Zoltánt  (lakcím:  3535  Miskolc, 
Tizeshonvéd  utca  17.  fsz/4.,  anyja  neve:  Nagy  Csilla)  2012.  március  22.  napjától 
megválasztja.

Felelős: Polgármester
Közreműködik: Jegyzői Kabinet
Határidő: azonnal

Dr. Kriza Ákos polgármester: Váraljai Zoltán úr jelen van az ülésen, megválasztásához gratulál, 
és megkéri, hogy fáradjon a mikrofonhoz és a Közgyűlés előtt tegye le a törvényben előírt esküt, 
majd - az eskütételt követően - írja alá az esküokmányt.

Kéri  a képviselőket, illetve a Közgyűlésen jelenlévőket, hogy szíveskedjenek felállni, Váraljai 
Zoltán urat pedig kéri, hogy az általa előmondott szöveget –  nevének kiegészítésével – 
szíveskedjen utána mondani. 

Váraljai Zoltán: „Én,  Váraljai  Zoltán becsületemre és 
lelkiismeretemre fogadom, hogy Magyarországhoz és 
annak Alaptörvényéhez hű leszek; jogszabályait 
megtartom és másokkal is megtartatom; bizottsági 
tagi tisztségemből eredő feladataimat a Miskolc 
Város fejlődésének előmozdítása érdekében 
lelkiismeretesen teljesítem, tisztségemet a magyar 
nemzet javára gyakorlom. 
Isten engem úgy segéljen!”
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Az 1. napirend tárgya: Javaslat a lakások bérletéről szóló 25/2006. (VII.12.) 
önkormányzati rendelet módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: A jelen előterjesztésben megfogalmazott módosítások a hatékony 
lakásgazdálkodást és bérbeadást segítik elő. 

Az előterjesztéshez előterjesztői  módosító indítványt nyújtott be, melyet megküldtek a Testület 
tagjai részére, valamint Jakab Péter úrtól, a Jobbik-frakció képviselőjétől egy módosító indítvány 
érkezett, mely szintén kiküldésre került.

Kéri a bizottságok álláspontjainak ismertetését.
Bizottsági vélemények:

• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Városgazdálkodási- és Üzemeltetési Bizottság: egyhangúlag  támogatta  az  előterjesztés 

elfogadását.
• Pénzügyi Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirend felett megnyitja a vitát. Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőknek adja meg a szót.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti az ülést.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Megállapítja,  hogy nincs hozzászólásra jelentkező, a vitát 
lezárja.

A 4. napirend tárgya: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város intézményeinek helyben 
központosított beszerzéseiről és közbeszerzéseiről szóló 19/2007.
(V.17.) önkormányzati rendeletének módosítására

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Miskolc Megyei Jogú Város intézményeinek helyben 
központosított beszerzéseiről és közbeszerzéseiről szóló önkormányzati rendelet módosítása a 2012. 
január 1-jén hatályba lépett törvény miatt szükséges. 
Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett.

A 9. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közbeszerzési Szabályzata hatályon kívül helyezésére és az új 
Közbeszerzési Szabályzat jóváhagyására 

és a 

A 10. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat Miskolc Megyei Jogú város Önkormányzata és a 
Polgármesteri Hivatal 2012. évi közbeszerzési tervének 
jóváhagyására

című sürgősségi napirendi előterjesztéseket is összevontan     tárgyalják     meg  .
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Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: A közbeszerzésekről szóló, 2012. január 01. napján hatályba 
lépett új törvény alapján Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának jelenleg hatályban levő 
Közbeszerzési Szabályzatát a törvényi előírásoknak megfelelően indokolt hatályon kívül helyezni 
és új szabályzatot megalkotni. 

Kéri az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjainak ismertetését.
Bizottsági vélemények:

• Városgazdálkodási- és Üzemeltetési Bizottság: többségében  támogatta  az  előterjesztés 
elfogadását.

• Pénzügyi Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Oktatási, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság: nem  támogatta  az 

előterjesztés elfogadását.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: A napirendi előterjesztések felett a vitát megnyitja. 
Hozzászólásra jelentkezett képviselőknek adja meg a szót.

A     vitában     hozzászólók:  

Dr. Mokrai Mihály: Elmondja, hogy az első anyag, ami szabályosan kiment, az nem más, mint egy 
központosított  közbeszerzés  beillesztése  az  önkormányzat  közbeszerzési  rendszerébe,  amivel 
annyira nagy baj nem lett volna. Aggálya ezzel kapcsolatban az, hogy már sokadszor ugyanaz az a 
cég szerepel – Mátrix Audit Kft. -, és nem tudni, hogy milyen alapon és hogy nyerte meg azt a 
kitüntető címet, hogy Miskolc közbeszerzéseit bonyolíthatja. A város történetében példátlan, hogy 
közbeszerzési  eljárásokat  ilyen központosítva hajt  végre bárki is.  Idáig a  Városgazdálkodási-  és 
Üzemeltetési  Bizottság  volt  az,  aki  ezeket  értékelte,  az  új  szabályozással  elvonják  a  bizottság 
jogkörét.  Az  új  közbeszerzési  szabályzat  olyan  eljárás  lesz,  amelyet  lehetne  Lex  Krizának  is 
nevezni. A közbeszerzések lefolytatása a képviselők szeme előtt zajlott, de azt kell, hogy mondja, 
hogy egy új világ kezdődik Miskolcon, ahol a Polgármester azt csinál a közbeszerzésekben amit 
akar, és a képviselők nem tudják számon kérni, elszámoltatni.
Sajnálja, hogy nincs jelen ennél a napirendnél Polgármester úr, mert több kérdést szeretett volna 
feltenni neki, például azt, hogy mi indokolja ezt a példátlan központosítást a közbeszerzési eljárások 
lefolytatásában, valamint azt is, hogy a Mátrix Audit Kft. milyen szerepet játszik ebben. Az nincs 
rendjén,  hogy  a  Holding  –  ami  100%-ig  önkormányzati  tulajdonban  lévő  cég  –  egy  másik 
gazdálkodó szervezetet bíz meg a közbeszerzések lefolytatására. Semmilyen garancia nem lesz arra, 
hogy a közbeszerzés átláthatóan, demokratikusan működjön.
Érdekesnek  tartja,  hogy Polgármester  saját  bizottsági  elnökében  sem bízik,  szívesen  feltenné  a 
kérdést neki, hogy miért nincs bizalma saját frakció tagjában.
Üzeni  a  FIDESZ-es  frakció  tagoknak,  hogy  a  képviselő-testület  majdnem  minden  hatáskörét 
átruházhatnák a Polgármesterhez, csak írják már meg ezt az előterjesztést, mert akkor kevesebbet 
kellene ide járni.

Soós Attila: Elmondja, hogy Mokrai képviselő úr már megint csak arról nem beszélt, ami a lényeg, 
maga a közbeszerzési terve a városnak, ami hamarosan meg fog jelenni a honlapon is. 
Mindannyian – nem csak képviselők, hanem mindenki, aki Miskolcért dolgozik – azon igyekszik, 
hogy  minél  több  miskolci  cég  juthasson  megrendelésekhez.  Ez  nem  pusztán  egy  törvényi 
kötelezettség,  hanem  látható  az  is,  hogy  a  város  milyen  közbeszerzéseket  tervez,  milyen 
nagyságrendben,  így a  miskolci  telephelyű cégek is  láthatják,  mi  az,  amire  pályázhatnak.  Ezek 
lényeges  dologok,  ezek  járulnak  hozzá  a  város  fejlődéséhez.  Törekednek  arra,  hogy  helyi 
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vállalkozásokat juttassanak előnyhöz – a törvényi szabályozások mentén -, ez újabb ilyen lehetőség, 
csak oda kell rá figyelni.

Dr. Mokrai Mihály: Soós képviselő úr hozzászólása azért volt álságos, mert az anyagban – ami 
elmondása  szerint  kikerül  a  honlapra  –  szerepel,  hogy a  sajtó  tájékoztatása  nem indokolt.  Így 
felmerül az a kérdés, hogy ez a titkos közbeszerzési terv, hogyan fog az emberek elé eljutni, hogy 
fognak  szembesülni  az  emberek  azzal,  hogy  gyakorlatilag  a  Polgármesterhez  telepítik  a  teljes 
közbeszerzési jogkört. Gyakorlatilag Lex Kriza néven olyan közbeszerzési szabályzatot alkot meg 
majd a közgyűlés a kormánypárti frakció támogatásával, ami szégyen.

Dr. Simon Gábor: Soós képviselő úr hozzászólása indította arra, hogy felszólaljon. A közelmúltban 
az új városháza bebútorozása kapcsán egy miskolci székhelyű kft. valamennyi képviselőnek küldött 
egy levelet,  melyben kifogásolta,  hogy nincs  lehetősége  pályázni  a  közbeszerzésre.  Hozzáteszi, 
hogy egy olyan cégről van szó, mely számtalan önkormányzati intézményt már bebútorozott, tehát 
az önkormányzat tisztában lehetett vele, hogy ez a cég képes a szerződést teljesíteni. Ezért levélben 
fordult  Polgármester  úrhoz,  aki  tájékoztatta  arról,  hogy  ez  a  bebútorozással  kapcsolatos 
közbeszerzési eljárás egy meghívásos tender alapján történt, és sajnos miskolci céget nem tudtak 
erre meghívni. A Mátrix Audit Kft. egy debreceni cég, és nem értik, hogy miért nem a Holding 
munkatársai végzik ezeket a munkákat. Ha ezeket a szabályokat elfogadják, akkor a képviselők azt 
sem fogják  tudni,  hogy mikor,  milyen  témában  lesz  kiírva  közbeszerzési  eljárás,  és  az  milyen 
eredménnyel  végződik.  Kérdezte  a  bizottsági  ülésen,  hogy  miért  kell  azt  felrúgni,  hogy  egy 
közgyűlési bizottság rálásson ezekre az eljárásokra. Azt a választ kapta, hogy a bizottság lassan 
ülésezik. Kérdezte azt is, hogy az elmúlt időszakban milyen példa volt arra, hogy a bizottság nem 
tudta meghozni törvényes határidőben ezt a döntést – ilyen példát nem tudtak említeni.
Összegezve  meglátása  szerint  arról  van  szó,  hogy  a  felruházott  képviselők  elől  ezeket  a 
közbeszerzési eljárásokat hogyan lehet eldugni. 

Dr. Kiss János: Jogilag szeretné tisztába tenni ezt a történetet. Szerinte a szocialista képviselők 
próbálják  úgy  beállítani  ezt  a  javaslatot,  hogy  a  közbeszerzési  eljárásokban  is  vége  a 
demokráciának,  és  innentől  kezdve  Polgármester  az  élet  halál  ura  a  közbeszerzés  területén. 
Véleménye  szerint  ez  egyoldalú  beállítása  a  történetnek.  Mokrai  képviselő  úr  részéről  egy 
korrektebb magatartás lett volna, ha a közbeszerzési szabályzatnak azokat a részeit is idézte volna, 
amelyek ennek az okfejtésnek az ellenkezőjét bizonyítják. Nyomatékosan kijelenti, hogy a bíráló 
bizottsági tagok a törvény előtt felelnek hozott döntésükért, tehát nem a polgármester kénye-kedve 
szerint fognak előterjesztéseket és javaslatokat tenni. Ezt már most visszautasítja. A bíráló bizottság 
szakemberekből  kell,  hogy  álljon  –  jogi,  közbeszerzési,  pénzügyi  szakterületről  kell  érkeznie 
ezeknek a szakembereknek. Az ő szakvéleményük, javaslatuk alapján hozza meg a döntéshozó a 
döntését egy adott közbeszerzési eljárásban.
Arról  is  beszél,  hogy  milyen  jogi  garanciák  maradtak  ebben  a  rendszerben.  A közbeszerzési 
szabályzat  2.,  6.,  pontja  kimondja,  hogy  a  közgyűlés  tagjai  a  közbeszerzési  eljárások 
dokumentációjába betekintési joggal rendelkeznek. 

Földesi Norbert: Azzal kezdi beszédét, hogy most üt vissza először az a demokrácia csorbítás, ami 
a hozzászólási  időknek lecsökkentését eredményezte, illetve az, hogy összevonnak napirendeket, 
majd  a  3  napirenddel  kapcsolatban  is  ugyanannyi  idejük  van  beszélni,  mint  egyébként  eggyel 
kapcsolatban  lenne.  Úgy gondolja,  hogy ebben  a  rendszerben,  ami  most  van  egy  teljesen  egy 
emberes shownak lesznek a részesei, nemcsak az ellenzéki, hanem a kormánypárti képviselők is.
A közbeszerzéssel kapcsolatban megjegyzi, hogy ha már nem találtak miskolci céget, kérdezi, hogy 
akkor  miben  bízhatnak  majd  a  miskolci  cégek  bármilyen  beruházással  vagy  fejlesztéssel 
kapcsolatban.
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Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a vitát lezárja.
Azt a képviselők – főleg az MSZP-s képviselők – figyelmébe szeretné ajánlani, hogy a demokrácia 
csorbítással nem ért egyet. Egy szemléletváltást jelent a közbeszerzések lebonyolításában az elmúlt 
időszak, és elmondható, hogy pozitív irányban történt a változás. Az előző városvezetés egyre - 
másra bukta el a legnagyobb közbeszerzéseket, és egyre - másra kellett lebonyolítani az újabbnál 
újabb közbeszerzési eljárásokat a villamosok beszerzése tekintetében. Az új áttekintést követően, - 
egy hosszabb huzavona után -, Dr. Kriza Ákos polgármester által megbízott cégnek és az MVK 
szakembereinek,  és  gyakorlatilag  egyetlen  eljárásban  sikerült  kihozni  egy  céget  a 
villamosbeszerzésben, aki szállíthatja a járműveket.

Az 5. napirend tárgya: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Magyar 
Ökumenikus Segélyszervezet között létrejött Ellátási Szerződés 
módosítására, valamint a Miskolc 13009 hrsz.-ú ingatlan 
helyiségcsoportjának a Segélyszervezet részére történő bérbe 
adására

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Az előterjesztéshez módosító indítvány került benyújtásra, 
mely kiküldésre került.

Kéri a bizottságok álláspontjainak ismertetését.
Bizottsági vélemények:

• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: egyhangúlag  támogatta  az  előterjesztés 
elfogadását.

• Városgazdálkodási- és Üzemeltetési Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Pénzügyi Bizottság: egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Egészségügyi és Szociális Bizottság: egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását.

Dr.  Zsiga  Marcell  alpolgármester: A napirend felett megnyitja a vitát. Nincs hozzászólásra 
jelentkező képviselő, a vitát lezárja.

A 6. napirend tárgya: Javaslat közterületek elnevezésére

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Az előterjesztéshez szóbeli módosító indítványt kíván tenni. Ez 
a határozati javaslat 3. pontjára vonatkozik.
„A közgyűlés  a  Miskolc,  Deák tér  Minorita  kolostor  felé  eső tér  részén elhelyezkedő,  kiépített 
burkolattal ellátott sétányának a Kelemen Didák sétány megjelölést adja” mondatot az előterjesztő 
nevében kihagynák az előterjesztésből.

Kéri az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjainak ismertetését.
Bizottsági vélemények:

• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: egyhangúlag  támogatta  az  előterjesztés 
elfogadását

• Városgazdálkodási- és Üzemeltetési Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Oktatási, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság: támogatta az előterjesztés 

elfogadását.
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Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: A napirend feletti vitát megnyitja. Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőknek adja meg a szót.

A     vitában     hozzászólók:  

Dr. Mokrai Mihály: Felszólalása  előtt  Jegyző úrtól  érdeklődött,  mert  nem tudta  követni,  hogy 
akkor mit is tartalmaz így a módosítással az anyag.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Elmondja, hogy a módosítás szerint ez a mondat kikerül az 
előterjesztésből, és a Deák térnek egy részére vonatkozott volna.

Dr. Mokrai Mihály: Érdekesnek találja, mert erről a dologról a Főépítész úr, a Városgazdálkodási- 
és Üzemeltetési Bizottság ülésén meggyőzően érvelt arról, hogy nevezzék el Kelemen Didákről a 
sétányt, és kérdezi, hogy akkor most mégsem így lesz.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Most mégsem.

Seresné Horváth Zsuzsanna: Az előterjesztésben szereplő egyik elnevezéssel kapcsolatban 
szeretné elmondani, hogy az Otthon tér nevű park – legalábbis ha megszavazzák, akkor majd ez lesz 
a neve – az ő választőkerületében található, a Dél-Kiliánban a szolgáltatóház melletti tér mellett. Az 
ott lakók részéről jött a felvetés, hogy nevezzék el ezt a teret. Ezzel kapcsolatban több javaslat is 
érkezett. Bartha képviselő úrral együtt megkérdezték az ott élőket, és a legtöbb javaslatot az Otthon 
tér kapta. Kéri, hogy támogassák a Dél-Kiliánban élők kérését, és legyen ez a neve a térnek. 

Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti az ülést.

Jakab Péter: A JOBBIK-frakció támogatja a kért elnevezéseket.  Szeretné  viszont, ha ez a tér 
nemcsak az elnevezésében lenne otthonos, hanem valóban egy otthonos tere lenne a városnak, és 
nem azon csavargók élettere lenne, akik nap, mint nap életvitelszerűen használják azt, hanem az ott 
élő  kikapcsolódni  vágyó  családokat  szolgálja.  Ez  ügyben  már  decemberben  kérte  a  közterület-
felügyelők segítségét, amit azóta sem kapott meg. Megjegyzi, hogy a csavargókhoz csatlakoznak a 
Városgazda munkatársai is reggelente. 
Másik észrevétele a Kenderföld elnevezéssel kapcsolatos, miszerint a lakóktól ez az elnevezés távol 
áll,  ezért szerinte el kellene gondolkodni azon, hogy a jövőben továbbra is Kilián-Dél lakótelep 
elnevezést  használják,  ne  pedig  Kenderföldként  említsék.  Ugyanez  vonatkozik  a  Kilián-Észak 
lakótelepre is, hogy jövőben ne Előhegyi lakótelepnek nevezzék. Ezt a jövőre vonatkozóan mondta, 
megfontolás gyanánt. 

Bartha György: Seresné képviselő asszonnyal közös kezdeményezésre szavaztatták meg a Kilián-
Délen élőket. Hozzáteszi, hogy tudatosan használja ezt a nevet, a másikat a szájára sem kívánja 
venni. A város ezen részén született, és tisztában is van vele, hogy városszerte a Kilián elnevezést 
használják. Kilián György a magyar könyvkereskedés az egyik elindítója volt. Örülne annak, ha a 
Kilián név megmaradna, az ott élők is ezt szeretik, ismerik, használják.
Az 1991-es névváltoztatási hullámnak a félresikerült részeit, melyeket nem használ senki, úgy hiszi 
így ki tudnák javítani.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Nincs több hozzászólásra jelentkező, a napirend feletti vitát lezárja.
Kéri az előterjesztőket, hogy a felmerült kérdésekre adják meg válaszukat.
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Rostás László: A Kenderfölddel kapcsolatban elmondja, hogy 1991  szeptemberében volt egy 
várostörténeti bizottság, melynek ajánlása alapján a Kilián-Északot Előhegyi városrésznek nevezték, 
míg a Kilián-Délt Kelenföldnek nevezték, nem pedig Kenderföldnek, az egy térképen való elírás 
eredménye.  Ilyenből  jelenleg több száz van a  nyilvántartásban,  de folyamatosan dolgozzák át  a 
munkatársak. Ezeket valóban végig kell venni, nem tehetnek mást.

A 7. napirend tárgya: Javaslat a Miskolci Nemzeti Színház Nonprofit Kft. Alapító 
Okiratának módosítására  

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett.

Kéri az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjainak ismertetését:
Bizottsági vélemények:

• Városgazdálkodási- és Üzemeltetési Bizottság: nem tárgyalta ezt a napirendet.
• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: támogatták az előterjesztés elfogadását.
• Pénzügyi Bizottság: támogatták az előterjesztés elfogadását.
• Oktatási, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság: nem  támogatták  az 

előterjesztés elfogadását.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirend felett megnyitja a vitát. Nincs hozzászólásra jelentkező 
képviselő, a napirend feletti vitát lezárja.

A 8. napirend tárgya: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 2007-2013. évekre szóló 
Közoktatási, Feladatellátási, Intézményhálózat-működtetési és 
Fejlesztési Tervének felülvizsgálatára  

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megkérdezi az anyag készítőjét, Kiss Gábor alpolgármester urat, 
hogy kíván-e szóbeli kiegészítést tenni, megadja neki a szót.

Kiss Gábor alpolgármester: A koncepció célja az, hogy olyan általános elveket fogalmazzon meg, 
amelyek az intézménytípusoknak a jövő évvel kapcsolatban stratégiai szinten fogalmazza meg a 
jövőképet.  Itt  azokat  a  célokat  foglalják  össze,  amit  az  óvodától  az  általános  iskolán  át  a 
középiskoláig szeretnének röviden megfogalmazva elérni. Ezek érintik a művészeti és szakképzést. 
Ismételten  felhívja  a  figyelmet,  hogy a  szakmai  egyeztetések  ezeknek  az  ügyekben  az  oktatási 
kerekasztalban  is  megtörténtek,  valamint  az  oktatási  ügyekkel  foglalkozó  bizottság  előzetesen 
tájékoztatást  kapott  a  témákról.  Ezeknek  a  konkrét  megvalósulását  is  részleteiben  szabályozó 
közgyűlési  előterjesztésekben  fognak  megjelenni.  Tehát  ez  a  stratégia  az  általános  céloknak  a 
kijelölése, és a következő – áprilisi, májusi – hónapokban fognak olyan előterjesztéseket letenni az 
asztalra, ami ezeket rendezi, további egyeztetések után az egyes területeken.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni a tájékoztatást.

Kéri az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjainak ismertetését:
Bizottsági vélemények:

• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Oktatási, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság: nem  támogatta  az 

előterjesztés elfogadását.
• Pénzügyi Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
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Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirend felett megnyitja a vitát. Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőknek adja meg a szót.

A     vitában     hozzászólók:  

Katona Ferenc: Amint az előterjesztésből is kiderül a 6 évre szóló feladatellátási tervet 6 évenként 
aktualizálni szükséges. 2011-ben ez jogszabályi változások miatt ez elmaradt. 
A népesedési  folyamatok  nagyban  befolyásolják  az  oktatási  rendszer  struktúráját.  A vándorlási 
mutatók első sorban a 15-24 éves korosztályt érintik, ennek egyik oka a továbbtanulás, majd később 
a  munkahelykeresés.  Így  is  többen  mennek  el,  mint  ahányan  érkeznek  a  városba.  Az  aktuális 
demográfiai adatokat ismerteti a jelenlévőkkel. Az óvodák helyzete megerősödött azáltal, hogy a 
fenntartói  jogot  az  önkormányzat  gyakorolja.  Az  általános  iskolákra  a  statisztika  szerint  egyre 
csökkenő  gyereklétszám a  jellemző.  Az  elmúlt  évben  a  város  oktatási  koncepciójában  szerepet 
kapott  a  sokszínűség biztosítása.  A sajátos  nevelési  igényű  tanulók ellátását  kiemelten  kezeli  a 
város. Az intézmények feladatellátását a Pedagógiai Szakszolgálat segíti. A városban roma mentor- 
program is működik.
Miskolc a régió területén élőknek változatos középfokú képzést kínál, a vidéki városok közül az 
egyik legnagyobb intézményhálózatot  tartja  fent.  Ez esetben is  elmondja a  témához kapcsolódó 
statisztikai adatokat. 
A város kollégiumainak a kihasználtsága is csökkent, ezért újabb összevonás várható. 
Miskolcon  valamennyi  nagyobb  magyarországi  egyház  –  katolikus,  református,  evangélikus, 
jezsuita  rend  –  fenntartja  képzését.  Már  csatlakozott  hozzájuk  a  bencés  szerzetes  rend  és  a 
görögkatolikus egyház is. 
Úgy  gondolja,  hogy  a  városnak  meg  kellene  tartania  az  oktatási  intézményeit,  a  szakszerű  és 
gazdaságos feladatellátás, valamint a sokszínűség mellett. 
A cselekvési  ütemtervben  elsősorban  általánosságok  kerülnek  megfogalmazásra,  de  ezáltal  az 
oktatási  kerekasztal  szakmai  tanácsai  aktuálisan  beépíthetőek  lehetnek.  A  FIDESZ-KDNP-
frakciószövetség szükségesnek tartja megvizsgálni annak lehetőségét, hogy a jövőben a művészeti 
képzések egy intézményben összpontosuljanak.

Molnár Péter: Köszönetet szeretné kifejezni az anyag előterjesztőinek és készítőinek. 
Arról szeretne beszélni, hogy mi a cél ezzel az előterjesztéssel. Arra szeretne rámutatni, hogy az 
Miskolcnak – mint fenntartónak – az egyik célja, hogy az oktatáspolitikában megalapozott döntések 
születhessenek az elkövetkezendő időszakokban. Fontos számukra, hogy az oktatást szolgáltatásnak 
tekintik, és ebből kifolyólag is fontos, hogy felelősségteljes döntések születhessenek. Ahhoz, hogy 
ezek  megalapozottak  legyenek,  adatokra,  felmérésekre,  helyzetelemzésre  és  átbeszélésre  van 
szükség. Korábban nem volt arra példa, hogy oktatási kerekasztal jöjjön létre, igény volt rá, de az 
előző városvezetés mindig lesöpörte az asztalról. A kerekasztal kapcsán olyan párbeszéd folyik a 
fenntartó,  az  intézményvezetők  és  a  szakszervezetek  között,  ami  meglátása  szerint  nagyon 
előremutató. Az együtt gondolkodásból és párbeszédből mindig egy sokkal jobb dolog születik. 
Ez a tervezet a szülőket és a tanulókat is próbálja segíteni, orientálni. Országosan elmondható, hogy 
Miskolcon hagyományosan magas színvonalú az oktatás, emellett pedig a sokszínűsége is hatalmas 
érték. Széles spektrumon lehet választani az oktatási palettán belül.
Az oktatás továbbra is egy stratégiai  kérdés. Ennek kapcsán utal  egy pozitív dologra, amiről az 
előző Közgyűlésen tárgyaltak, a Bosch szerepvállalása Miskolc oktatási intézményeiben, szintén ezt 
a stratégiai fontosságot mutatja. 
A fenntartó felelőssége, hogy mindenre felkészüljön, leginkább a demográfiára, ezen túlmenően a 
munkaerő-piaci  igényekre,  a  gazdasági  mutatókra  is  figyelemre  kell  venni  akkor,  amikor  egy 
stratégiát, jövőképet alkotnak. 
Ennek az előterjesztésnek mindenképpen erős pozitívuma az a cselekvési ütemterv, ami az anyag 
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végén szerepel, erre korábban nem volt példa, hogy ilyet kapott a képviselő-testület – ami alapján 
láthatják az előttük álló feladatokat és döntési helyzeteket. Fontos alapvetéseket tartalmaz az anyag 
a képviselők számára, éppen ezért támogatják. 

Dr. Tompa Sándor: Szerinte egy baj van a korábban elhangzott magasztos hozzászólásokkal, hogy 
miközben  tisztában  vannak  vele,  hogy  Miskolc  iskolaváros,  az  iskolaszerkezete,  színvonala, 
sokszínűsége  mind  igaz,  de  hamarosan  azt  kell  mondani,  hogy  csak  volt.  Maga  az  anyag  is 
tartalmazza – 2-es pontjában. Nyílt  titok,  hogy a város oktatási  rendszere hamarosan elkerül  az 
önkormányzattól. Határidők vannak már erre. Úgy hiszi, hogy ezzel az információval kiegészítve 
kell a miskolciak figyelmébe ajánlani ezt a napirendi pontot. A kormányzat, a parlament már ezeket 
a kérdéseket rég eldöntötte. A kormánypárti frakció tagjai valószínűleg úgy gondolták, hogy még a 
mai Közgyűlésen elmondják azokat a vezérszónoki gondolatokat, amelyek üres légtérben semmit 
sem mondanak.

Bartha György: A művészeti oktatásról szeretne érdeklődni alpolgármester úrtól. Példaként említi a 
Gábor Áron és Eötvös Szakközépiskolákat. Képviselő úr beszédében elhangzott, hogy egy helyen 
kell majd ezt a művészeti oktatást megteremteni. Ebben biztos van logika, de technikai kérdésként 
felmerül, hogy mikor kerül ez a Közgyűlés elé, érinti-e a beiratkozási időszakot ez.

Pakusza Zoltán: Az anyag elején kellene szerepelnie a jövőképnek, amit ő hiányol. Nem derül ki 
belőle, hogy ki fogja Miskolc oktatási intézményeit irányítani – az állam, vagy az önkormányzat. 
oktatási  bizottsági  ülésen  többször  elhangzott  az  a  kérdés,  hogy  megmaradnak-e  ezek  az 
intézmények a város kezében. Erre szóban azt a választ kapták, hogy a város szeretné visszabérelni 
majd az oktatási intézményeit. Az a kérdése, hogy ezt miért nem kerül írásban szándékként leírásra. 
A  másik  ami  ebben  az  anyagban  fontos  számára,  hogy  a  költséghatékony  működésről, 
racionalizálásról  van  szó.  Tart  attól,  hogy  ez  megint  elbocsátásokkal  fog  járni,  illetve 
összevonásokkal.
Az anyag demográfiai hullámvölgyről beszél, véleménye szerint inkább demográfiai katasztrófa. Itt 
az el- és bevándorlások mértéke negatívan jön ki. Ami viszont nincs benne az anyagban, hogy a 
jólképzett, dolgozni akaró munkaerő az ami elvándorol, és vidékről jórészt a dolgozni nem akaró 
tömegek vándorolnak be a városba. Tehát ebből a népesedési válságból néhány év múlva borzasztó 
rosszul fog kijönni Miskolc, ennek kihatása lesz az oktatásra. A Miskolci Egyetem problémáját – a 
JOBBIK-frakció már sajtótájékoztatón is felvetette -, hogy az elmúlt időszakban még vonzó volt a 
miskolci fiatalok számára az egyetem. Az országos döntés értelmében a legkevesebb támogatást a 
Miskolci  Egyetem  fogja  kapni  a  vidéki  egyetemek  közül.  Többször  is  elmondták,  hogy  a 
városvezetésnek  lobbiznia  kellene  az  egyetemért,  mert  így  az  egyetemi  képzés  lesz  az,  ami 
visszaszorul, rántva magával a közép-és általános iskolai képzést is. 
Számára nem elfogadható az iskolák bezárását a demográfia csökkenésével magyarázni. Az oktatás 
minőségét pozitívan kellene, hogy befolyásolja, hogy egy tanárra kevesebb gyerek jut. Valójában 
szerinte arról van szó, hogy kevesebb pénz jut az oktatásra. Ezek mindenképpen komolyan fogják 
érinteni a miskolci oktatásnak a kérdését.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri képviselő urat, hogy ne beszéljen arról, hogy miről volt szó a 
zárt ülésen.

Molnár Péter: Nem  értette  Tompa  képviselő  urat,  hogy  miért  kell  a  miskolci  oktatás  magas 
színvonaláról múltidőben beszélni, és miért próbálja meg bagatellizálni a dolgot. Senki nem fogja az 
iskolákat  elvinni  Miskolcról,  esetleg  a  fenntartó  nem  Miskolc  önkormányzata  lesz,  hanem  a 
Kormányhivatal. Attól még az iskola itt lesz Miskolcon, a város értékeit fogja növelni. 
A tervezetet 2 évente felül kell vizsgálni, ezt az anyagot el kellett készíteni. A városvezetés számára 
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fontos az oktatás  jelene és jövője,  és éppen ezért  készült  egy magas színvonalú anyag. Amikor 
meglesznek  az  országos  kerettörvények,  nyilván  át  fogja  gondolni  az  önkormányzat,  és 
kommunikálni fognak az oktatási kerekasztallal, és akkor meg fogják hozni a fontos döntéseket.
A művészeti képzés is stratégailag fontos számukra, és elmondja, hogy korábban is volt rá példa, 
hogy minisztériumi fenntartásban működtek iskolák Miskolcon. 

Dr. Tompa Sándor: Arra hívta fel a figyelmet, hogy olyan oktatási programról beszélnek, amit nem 
pipáltak  ki,  mert  a  mostani  városvezetés  is  alapanyagnak  tekinti.  Arról  beszélt,  hogy tudják  a 
kormánypárti  képviselők  is,  a  közvélemény,  az  oktatással  –  közoktatással  foglalkozók,  hogy 
hamarosan nem az önkormányzat kompetenciája lesz az oktatás. Éppen ezért meg kellene várni, 
hogy ha  az  lesz,  akkor  beszéljenek  arról,  hogy milyen  cselekvési  ütemtervet  állítanak  össze  a 
további fejlesztés érdekében. Így most tényleg kipipálásnak tűnik, hogy határidő van, beszéljenek 
róla, de fogalmuk sincs, hogy a közeljövőben mi történik a miskolci alap-és középfokú oktatással. 

Fedor Vilmos: Elmondja, hogy az elmúlt 20 évben sokszor kellett szembenézni azzal, hogy akik a 
kormányoldalon  ültek  azok  rájöttek  arra,  hogy  egy  költségkímélőbb  és  jobb  oktatást  kellene 
csinálni,  akik  pedig  a  másik  oldalon  ültek  elmondták,  hogy  miért  nem  lehet  csökkenteni  az 
oktatásban  működő  intézmények  számát.  Sok  olyan  kérdés  van,  amit  végig  kellene  gondolni, 
hogyan  akarják  a  szakképzés  szerkezetét  átalakítani.  Említ  külföldi  példákat,  amikből  tanulni, 
okulni lehet – ilyen a finn, amerikai, lengyel, francia minta. Kérdezi, hogy miért mennek visszafelé, 
miért van az, hogy az önkormányzatnak lassan el kell azon gondolkodnia, hogy fenn tud-e tartani 
egy  egyetemet.  Szerinte  ezek  a  nagy  kérdések.  Együtt  kellene  működni  az  egyetemmel,  és 
mindenkivel aki ebben a kérdésben fontosnak tartja, hogy elmondja a véleményét.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Nincs több hozzászólásra jelentkező, a vitát lezárja.
Kiss Gábor alpolgármester úrnak adja meg a szót, hogy válaszolhasson a feltett kérdésekre.

Kiss Gábor alpolgármester: Úgy  látja,  hogy  részben  az  országos  oktatáspolitikai  döntések 
keverednek a helyi  kompetenciákkal.  A Testület,  az  önkormányzat  nyilván abban tud dönteni  – 
ahhoz van joguk, ami helyi ügy. Úgy gondolja, hogy az nem kérdés, hogy a városnak továbbra is  
lesz köze az oktatási intézményeihez. A jogszabály alapján 1-1 döntési jog központi döntéssé válhat, 
ez  már most  látszik  a  törvényből,  de ez  nem jelenti  azt,  hogy minden lehetősége megszűnik a 
városnak azzal kapcsolatban, hogy az intézményeit működtethesse. Úgy gondolja, hogy ez közös 
felelősség, és pont fordítva érzi, hogy azt a maximális hatást kell megtalálniuk, amivel ezt el tudják 
érni. Fenntartással, működtetéssel kapcsolatos ügyekben akkor lehet jól dönteni, ha ismerik ezeket a 
keretszámokat.
Még  most  van  lehetősége  az  önkormányzatnak  döntéseket  hozni,  olyan  intézményi  struktúrát 
kialakítani, ami jobban megfelel a város igényeinek. Megjegyzi, elválasztaná a problémákat, hogy 
mi lesz majd a következő időszakban – 2013. január 1-jétől -, illetve hogy mire van most lehetőség. 
Nagyon  fontos,  hogy  munkahelyek  jöjjenek  létre,  hogy  a  városban  tudják  tartani  a  végzett 
egyetemistákat, középfokú végzettségű szakembereket. Ez összetett feladat, csak az iskolák körében 
nem tudják megoldani, ehhez munkahelyek kellenek, és olyan projektek, amivel fejleszteni tudják 
azokat  a  lehetőségeket,  hogy  egyre  több  olyan  fiatal  kerüljön  ki  gyakornokként  gyakorlatra 
vállalkozásokhoz, ahol megtalálják a jövőjüket. Ennek érdekében mindent megpróbálnak megtenni. 
Úgy gondolja, hogy ennek az iskolákra akkor is lesz hatása, ha az alapító okiratába az lesz beleírva, 
hogy fenntartója a Magyar Állam.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni Alpolgármester úr tájékoztatását, a válaszokat.
Az elfogadott ügyrend szerint a 9. és 10. napirendi pontok összevont     tárgyalása   következik.

21



A 9. napirend tárgya: Javaslat az Önkormányzat 2012. évi közművelődési 
érdekeltségnövelő pályázat benyújtására és önrész biztosítására

és a

A 10. napirend tárgya: Javaslat az Önkormányzat 2012. évi könyvtári érdekeltségnövelő 
pályázatának benyújtására és önrész biztosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztésekhez módosító indítvány nem érkezett.

Kéri az előterjesztést véleményező bizottságok álláspontjainak ismertetését.
Bizottsági vélemények:

• Pénzügyi Bizottság: egyhangúlag támogatta az előterjesztések elfogadását.
• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: egyhangúlag  támogatta  az  előterjesztések 

elfogadását.
• Oktatási, Kulturális, Turisztikai, Ifjúsági és Sport Bizottság: egyhangúlag támogatta az 

előterjesztések elfogadását.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirendek felett megnyitja a vitát. Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőknek adja meg a szót.

A     vitában     hozzászóló:  

Jakab Péter: Frakciója támogatja az előterjesztéseket,  támogatják  a  könyvtári  állomány 
megújítását, gyarapítását azzal a kéréssel - amelyet a könyvtár vezetőségéhez címeznek -, hogy a 
jövőben helyezzék előtérbe Vass Albert, Márai Sándor, Szőke István Attila gondolatvilágát. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Nincs több hozzászólásra jelentkező, a vitát lezárja.

A 11. napirend tárgya: Beszámoló az Integrált Városfejlesztési Stratégia keretében 
megvalósuló projektek előrehaladásáról

Dr. Kriza Ákos polgármester: A beszámoló az 5,759 milliárd forint  összértékű kiemelt projekt 
megvalósításának előrehaladását, jelenlegi állapotát mutatja be.
Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett.

Kéri a bizottságok álláspontjainak ismertetését.
Bizottsági vélemények:

• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Városgazdálkodási-  és  Üzemeltetési  Bizottság: egyhangúlag  támogatta  az  előterjesztés 

elfogadását.
• Pénzügyi Bizottság: egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirend felett megnyitja a vitát. Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőknek adja meg a szót.

A     vitában     hozzászólók:  

Jakab Péter: Fontosnak tartják a  belváros rehabilitációját,  de  látva  az  elkészült  projektelemek 
minőségét  hamarosan  újabb  rehabilitációra  lesz  szükség.  Kritikusan  bírálja  a  szocialista 
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városvezetés által elvégzett fejlesztéseket, annak minőségét, és nem értik, hogy a FIDESZ miért 
nem tesz ellene semmit.

Dr. Nánási-Kocsis Norbert: Az IVS fejlesztéseit az MSZP ámokfutásának nevezi. Az Erzsébet tér 
kapcsán kiemeli, hogy „sörpadok díszítik” a teret. Nemtetszését fejezi ki azzal kapcsolatban, ami a 
Malomszög úton végbement a lakosság tiltakozása ellenére. A szocialisták ezzel sem törődtek, csak 
azért is megtették. Nemtetszését fejezi ki a városháza új épületével kapcsolatban. 
Vannak  még  elkészítés  alatt  álló  projektek,  melyeknek  szintén  nem  örül,  azonban  azokkal 
kapcsolatban zsákutcába kerültek, hogy ha megépítik, ha nem, ugyanannyiba kerülnek, tehát a város 
jobban jár, ha csakugyan megépíti. Említi a Patak utcai mélygarázst, valamint a brazil térkövekkel 
kirakott közterületeket. A főutcai épületek homlokzatát felújította a korábbi vezetés, de mögöttük 
lévő kapualjak szörnyű állapotban vannak.

Dr. Simon Gábor: A Patak utcai mélygarázsról a FIDESZ-es vezetés döntött, neki se nyeri el a 
tetszését. A korábbi városvezetés a főtér alá szeretett volna parkolóházat építeni.
Szerinte kritikákat, vádakat megfogalmazni annak van joga, aki már letett valamit az asztalra. Van 
néhány olyan komoly fejlesztése a városnak, amiben minden politikai erőnek együtt kell haladni:  
Diósgyőri vár, Tapolca és a belvárosi fejlesztések. A vár ügyében elmondja, hogy fejlesztési terveket 
2 éve jóváhagyta a kormány, ennek nyomán – ha egyszer alá lesz írva a támogatási szerződés – 
megindulhatnak majd a fejlesztések. Ugyanez vonatkozik az IVS II. ütemére is. Megjegyzi, hogy 
vannak olyan elemek, melyek szorosan összefüggenek – I. ütemben elkezdődik, a II.-ban folytatódik 
-,  ilyenek például  az utak helyzete.  Hiányolják,  hogy a 2 év alatt  az  IVS II.  üteme miért  nem 
kezdődött meg, miért nem született meg az a kormánydöntés, ami ezt jóváhagyta volna, noha az 
építési engedélyek már megvannak. Arról kellene számot adni, hogy mi fog történni.
Egyetért  azzal,  hogy minőségi  problémák a kivitelezésekkor  voltak és  vannak,  de a  garanciális 
javításokat meg kell követelni a kivitelezőtől. 
A MIK-es  fejlesztéseknél  vannak  olyan  épületek,  amik  teljes  egészében  felújításra  kerültek,  és 
vannak olyanok, ahol csak a homlokzat – például a Weidlich ház,  de az nem is önkormányzati 
épület, a tulajdonosoknak is kellene vele foglalkozni. 

Dr. Nehéz Károly: Az előző Közgyűlésen már említette, hogy vannak aggályai azzal kapcsolatban, 
hogy  mit,  mikor,  mennyiért,  milyen  sorrendben  építenek  és  fejlesztenek.  Ettől  függetlenül  azt 
gondolja, hogy vannak olyan kezdeményezések, melyek ciklusokon keresztül átívelnek és érdemes 
őket támogatni. Az IVS az pontosan ilyen. Az alapszándékot az előző és a mostani városvezetés is  
alapvetően támogatja, de nyilván nem minden projektelemével ért egyet. Az ördög a részletekben 
bújik  meg,  az  új  városvezetés  próbálja  úgy továbbvinni  ezt  a  projektet,  hogy minden miskolci 
megelégedésére legyen ez a stratégia. 

Dr. Tompa Sándor: A  napirenden  lévő  előterjesztésről  beszélve  az  -  IVS  I.  ütemének  a 
beszámolója,  illetve  annak  elfogadása.  Az  IVS  keretében  megvalósuló  projektek  összhangban 
vannak az önkormányzat 2011-2014. időszakra vonatkozó gazdasági programjával. 
Kérdezi  a  képviselőktől,  hogy tisztában vannak-e azzal,  hogy a szakapparátus  nem jelzett  ilyen 
jellegű problémákat, melyek felsorolásra kerültek. 

Dr. Nánási-Kocsis Norbert: Szerinte  támogatni  kell  az  előterjesztést,  de  a  kritikát  emeljék  ki. 
Átgondolatlannak tartja az MSZP ilyen irányú tervét,  csakúgy, mint az ÁSZ jelentés esetében a 
pénzügyi tervet is. Ezeket a hibákat a jövőben nem szabad elkövetni. Ettől csak jobban szabad ezt a 
jövőben végezni, kivitelezni. 
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Dr. Kiss János: Szerinte a szocialista képviselők megpróbálnak éket  verni a Polgármester és a 
bizottságok, a hivatali szakemberek és a FIDESZ-es képviselők közé, de szerinte nem érdemes ezen 
az úton járni. 
A frakció  tagjai  kritikát  gyakorolnak egy közgyűlési  előterjesztéssel  kapcsolatban,  azzal  semmi 
gond nincs. 

Fedor Vilmos: Az IVS fejlesztéseit  nem a politika döntötte el,  hanem a miskolciak.  A terveket 
építészek, kertépítők, iparművészek alakították ki, olyanok, akikre ma is felnéznek. 
A brazil kővel kapcsolatban elmondja, hogy ha bemegy valaki a tüzépre, már olyan követ lehet 
venni,  amilyet  csak  akar.  Kérdezi  Polgármester  úrtól,  hogyha  nem  tetszik  nekik,  akkor  miért 
alkalmazták az új városházánál szintén ezt a követ. 

Dr. Tompa Sándor: Arra következtetett, hogy egyetértés van az előterjesztés kapcsán, hogy nem 
nyújtottak be módosító indítványokat, észrevételeket.
A képviselő úr  által  kritizált  projektekkel  kapcsolatban felhívja  a  figyelmet  arra,  hogy ezeket  a 
projektelemeket már az új városvezetés idején közbeszereztették, bonyolították le és ellenőrizték 
azoknak a teljesítését.
Szeretné elmondani, hogy a beszámolót ebben a formában el tudják fogadni, és nagy érdeklődéssel 
várják  a  FIDESZ-es  vezetés  hasonló  dokumentumait,  melyek  tartalmazzák  az  IVS-es 
elképzeléseiket.

Jakab Péter: Simon  képviselő  úr  szavaira  szeretne  reagálni,  aki  azt  mondta,  hogy akik  előtte 
felszólaltak még nem tettek semmit ezért a városért. Véleménye szerint ha van Miskolcon valaki, 
aki  ezért  a  városért  még  semmit  nem  tett,  az  már  többet  tett  a  városért,  mint  az  MSZP. 
Meggyőződése, hogy a 8 év alatt senki sem irányította volna Miskolcot, csak mentek volna a dolgok 
a maguk útján, biztos benne, hogy előrébb tartanának, mint most.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Nincs több hozzászólásra jelentkező, a vitát lezárja.
Több kérdés merült fel a vita kapcsán, erre reagál.
Arra a kérdésre, hogy miért várat a kormánydöntés magára az IVS II.-vel kapcsolatosan elmondja, 
hogy  igaz,  hogy  a  Bajnai-kormány  meghatározott  egy  keretet,  de  az  csak  papíron  létezett,  az 
összeget eltapsolták.
A főtér és a mélygarázzsal kapcsoán elmondja, hogy ha a mélygarázs ott valósult volna meg , akkor 
az felborította volna minden egyes konszenzusos főtér kialakítási lehetőséget a jövőre nézve, ezért 
tették át a Patak utcára. 
Egyetért azzal, hogy a Diósgyőri várat és környékét, valamint Lillafüredet fejleszteni kell, de az a 
változtatás, amit eszközöltek ebben a projektben, az mindenféleképpen a város javát szolgálja. 
A konszenzuális  tervezéssel  kapcsolatban megjegyzi,  hogy a város főterét  közösségi  tervezéssel 
indították, ez alapján kezdtek el dolgozni az építészek.
A brazil  kő tekintetében pedig  kifejti,  hogy a  városháza  tervezője  az  ugyanaz  maradt,  tehát  az 
engedélyes terveket is ő engedélyeztette. Az való igaz, hogy lehet kapni, csak azzal nem számoltak, 
hogy ezt minden évben kezelni kell, hogy tartósságát hosszútávon is megőrizze. 
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A 12. napirend tárgya: Beszámoló Miskolc város közúti és gyalogos hídjainak 
rekonstrukciójára vonatkozó Intézkedési tervének 2011. évi 
végrehajtásáról 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett.

Kéri a bizottságok álláspontjainak ismertetését.
Bizottsági vélemények:

• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Városgazdálkodási-  és  Üzemeltetési  Bizottság: egyhangúlag  támogatta  az  előterjesztés 

elfogadását.
• Pénzügyi Bizottság: nem támogatta az előterjesztés elfogadását.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirend felett megnyitja a vitát. Nincs hozzászólásra jelentkező 
képviselő, a vitát lezárja.

A meghívó szerinti napirendi pontok tárgyalása befejeződött, az elfogadott ügyrendi javaslatnak 
megfelelően a nyílt ülésre felvett, és még nem tárgyalt  sürgősségi előterjesztések megvitatásával 
folytatják munkájukat.

Az 1. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 
kulturális gazdasági társaságai részére ingatlanok 
használatba adására, valamint ingó vagyon 
vagyonkezelésbe adására és apport útján történő 
átadására

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Miskolc  város  Közgyűlése  2011.  november  17-én  döntött  5 
kulturális intézmény megszüntetéséről, ezzel egyidejűleg nonprofit kulturális gazdasági társaságok 
létrehozásáról.  Az intézmények  2012.  március  31.-dike  –  a  színház  esetében  május  31.-dikei  – 
megszüntetését követően a feladatellátást szolgáló vagyoni eszközök átadásáról rendelkezni kell. 
A kiküldött anyaghoz előterjesztői módosító indítványt nyújtott be, amely szintén kiküldésre került. 

Kéri a bizottságok álláspontjainak ismertetését.
Bizottsági vélemények:

• Jogi, Ügyrendi és Közbiztonsági Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.
• Városgazdálkodási- és Üzemeltetési Bizottság: támogatta az előterjesztés elfogadását.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A sürgősségi napirend felett megnyitja a vitát. Nincs hozzászólásra 
jelentkező képviselő, a vitát lezárja.

A 2. sürgősségi napirend tárgya: Beszámoló a MISKOLCpONt kártyarendszer 
bevezetéséről

Dr. Kriza Ákos polgármester: Azt ígérték, hogy minden lépést a Miskolciak érdekében tesznek, 
hogy minden döntésükkel a Miskolciakat támogatják.
Azt vállalták, hogy támogatják az itt élőket, az itt dolgozókat, az itt dolgozni akarókat, hogy 
támogatják a vállalkozásokat, az őstermelőket. Munkahelyet, biztonságot, élhető Miskolcot ígértek. 
Néhány részletet emel ki.
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Széleskörű párbeszéd eredményeképpen csökkentették a főutcai üzletek bérleti díját. Őstermelői 
piacot hoztak létre azért, hogy mindenki, aki termelő volt, újra visszatérhetett árujával a miskolci 
emberek színvonalasabb kiszolgálása érdekében.
Több munkahelyteremtő beruházás indult el, illetve újabbak előkészítése is folyamatban van. 
Nagy hangsúlyt fektettek és fektetnek továbbra is a miskolciak biztonságérzetének javítására azzal, 
hogy   felkutatják és  felszámolják azokat a negatív folyamatokat, melyek a közösség nyugalmát 
zavarják.
Fontos és szükséges volt megoldást találniuk arra is, hogyan tudnák a miskolciak mindennapjait 
segíteni. Éppen erre hivatott az elmúlt Közgyűlésen jóváhagyott MISKOLCpONt 
kedvezménykártya-rendszer is, hiszen ezzel is a város lakosait, az itt élőket támogatják, 
pontosabban részesítik a kártya birtokosát kedvezményekben.  Bíztak a miskolciakban, bíztak a 
kártya sikerében, ami nem is maradt el. Az új igénylések száma már most, három hét alatt 
meghaladta a 12 ezret. A kedvezményeken kívül maga a kártyarendszer is a városé, ezáltal minden 
miskolci polgáré, mint ahogy a kedvezmények is a miskolciaké.
A MISKOLCpONt sikere így a város sikere és összetartozás jelképe is egyben.

Kérdezi az anyag készítőit, hogy kívánnak-e szóbeli kiegészítést tenni, megadja a szót Czinkné 
Sztán Anikónak.

Czinkné Sztán Anikó: A kártyával kapcsolatban azt a tájékoztatást adja, hogy jövő hét folyamán 
megérkeznek  a  kártyák,  hétfőtől  átvehetik  a  miskolciak  is.  Áprilisban  megkezdik  a 
kártyatermináloknak a telepítését. Márciustól az MVK már az igénylőlap igazolószelvényével is 
adja a kedvezményt. Egyre bővül a MISKOLCpONt rendszerhez csatlakozó vállalkozások köre, és 
maguk a cégek keresik meg őket. 
Kéri,  hogy  a  jövő  héttől  fokozottan  figyeljék  a  sajtót,  mert  azon  keresztül  fognak  értesíteni, 
tájékoztatni mindenkit a következő hét eseményeiről.

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirend felett megnyitja a vitát. Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőknek adja meg a szót.

Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti.

A     vitában     hozzászólók:  

Soós Attila: Elmondja, hogy a jelenlegi kártyarendszer minden értelemben Miskolc, az itt dolgozók 
és itt lakók érdekeit szolgálja. A korábbi kártya haszna nem a városnál, hanem egy, a szocialistákhoz 
közeli cégnél csapódott le. 
Díja 1500 Ft/év, ami kevesebb, mint az előzőé. Semmilyen körülmények között nem megengedhető, 
hogy  egy  ilyen  rendszer  magánkézbe  kerülhessen.  Ellentétben  az  eddigi  városvezetés 
gondolkodásával előtérbe kell helyezni a városlakók igényeit, és amire korábban nem gondoltak, 
hogy a Miskolc környékiekről is szó legyen.
Reményét fejezi ki aziránt, hogy a jövőben gyarapodni fog a felhasználók, a partnerek köre. 

Dr. Tompa Sándor: Ha az SZMSZ megengedi, szeretné, ha Soós képviselő úr hozzászólásáról szó 
szerinti jegyzőkönyv készülne, hogy az utókor számára is hozzáférhető legyen. 
Polgármester úr és Ügyvezető asszony egy sikertörténetről számolt be. Örülnek a kártya sikerének, 
de még jobb lenne, ha minden más Holdingos – vagy tagvállalataihoz – kapcsolódó történetről is 
ilyen gyorsan kapnának tájékoztatást. Említi itt többek között a panelprogramot.
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Dr. Kovács László: Köszönetét  fejezi  ki  a  program  kidolgozóinak,  a  Turisztikai  Kft.-nek. 
Csatlakozva Soós képviselő úrhoz, tovább méltatja a kártyát. 

Földesi Norbert: Gratulál ahhoz a varázslóknak, hogy egy kártyának köszönhetően Miskolc kijön a 
kátyúból,  megtartják  munkahelyeket,  fejlődik  a  gazdaság.  Nem értette képviselő társának azt a 
nyilatkozatát, hogy a „haszon Miskolcon marad”. Tavaly azt mondták, hogy a 2700 forintos kártya 
esetében, veszteséget okoz a Holding tagvállalatainak a kedvezmény adása.  Az 1500 forintosnál 
ugyanaz a kedvezmény 10 ezer embernél milyen veszteséget okoz a tagvállalatoknál. Azért nincs 
veszteség, mert ez FIDESZ-es, mert a kedvezmény pl. az MVK esetében is ugyanaz. 
Másik kérdése, hogy Soós képviselő azt mondta, hogy egyből érezhető a kedvezmény  a 
vállalkozóknál is. Hogyan, mert pontgyűjtésről beszél az előterjesztés.

Dr. Tompa Sándor: Arra szeretne választ kapni, hogy ki a kártyarendszernek a rendszergazdája, és 
mennyiért végzik a tevékenységet. Tehát kik állítják elő a kártyát és mennyiért? Egy üzleti tervet is 
szeretnének arról látni, amiből kiderül, hogy mennyi haszon marad a vállalkozóknál, a Holdingnál 
illetve annak tagvállalatainál. Kíváncsi arra, hogy korábban veszteségről beszéltek, most hogyhogy 
nem jelentkezik ez. 

Soós Attila: A szocialisták felszólalásait  hatalmi gőgnek nevezte,  akik szerinte úgy gratulálnak, 
hogy közben gúnyolódnak. Arra a kérdésre, hogy hol csapódik le a haszon, azt válaszolja, hogy úgy, 
hogy nem vándorol  az  MSZP párttársának  a  zsebébe.  Haszon  lesz  az,  hogy nem gyarapítja  a 
szocialisták érdekeltségeit, átlátható lesz, és a lakosok zsebében is több pénz marad.
Nem mondott olyat, hogy azonnali, hanem azt, hogy ez a rendszer bevételt, hasznot fog generálni. 
Meglátása szerint az ellenzékben nincs egyetértés az előterjesztés támogatását illetően. 

Molnár Péter: A vita, ami elkezdődött ezen előterjesztés kapcsán már méltatlan lett. Helytelennek 
tartja  néhány  szocialista  képviselő  magatartását.  Sikertörténetről  beszél  ő  is,  innovációról,  ami 
erősíteni  fogja a  Miskolchoz való tartozást.  Kéri  az ellenzéki  képviselőket,  hogy osztozzanak a 
miskolciak örömében, akik úgy gondolták, hogy szükség van erre a kártyára. Köszöni ezúton is az 
anyag készítőinek a munkájukat, elmondja, hogy pozitívan állnak az előterjesztéshez. 

Földesi Norbert: Felhívja  Molnár  képviselő  úr  figyelmét,  hogy  eddig  is  volt  15  ezer  olyan 
használó, akik élvezték a kártya nyújtotta lehetőségeket.
Kéri, hogy a feltett kérdésekre válaszoljanak, hogy mennyi veszteséget termel a 10% kedvezmény 
az MVK-nál.

Dr. Mokrai Mihály: A két kártya között nincs különbség, ez és a korábbi kártya is veszteséget 
termel a Holding szemszögéből. Korábban is és most is az az egyik célja, hogy a lokálpatriotizmust 
erősítse.
Örült  volna  annak,  ha  ez  az  előterjesztés  tartalmaz  egy  üzleti  tervet,  amiből  számszerűsítve 
láthatnák, hogy mi mennyibe kerül. Örül a kártya sikerének.

Dr. Kiss János: A siker kétségtelen, hiába nem akarja elismerni az ellenzék. Véleménye szerint az 
nem tetszik nekik, hogy ez a másik oldal érdeme. Szakmaiatlannak tartja Földesi frakcióvezető úr 
kérdését, ami az MVK veszteségét firtatta – erre 3 hét alatt nem lehet választ adni, legalább 1 év kell 
hozzá. Arra a kérdésre, hogy hol a haszon az a válasza, hogy annak a 12 ezer embernek a zsebében 
van,  aki  megvásárolta  a  kártyát.  Az,  hogy ez  eszébe  sem jutott  a  szocialista  képviselőknek  az 
jellemzi a gondolkodásukat.
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Dr. Simon Gábor: A Közgyűlés  belecsúszott  abba,  hogy  a  korábbi  kártyát  összehasonlítja  a 
mostanival. A korábbinak volt 15 ezer tulajdonosa, az újnak jelenleg 12 ezer, de lehet lesz több is. A 
korábbi több, mint 200 helyen azonnali kedvezményt adott a kártyatulajdonosoknak, az új 2 helyen 
- az egyik az MVK bérlet, a másik Turisztikai Kft. keretén belül a Barlangfürdő és a Selyemréti 
Strandfürdő esetében. Nem érti, hogy az új kártya esetében mi a sikersztori. A mostani kártyának az 
a  lényege,  hogy  nem  kedvezményt  ad  a  miskolciaknak  a  vásárláskor,  hanem  pontokat.  Ezek 
valamikor, valamire majd beválthatók lesznek, de nem tudni erről sem semmit. Az MVK kapcsán, 
ahol  közvetlen kedvezmény van az egyértelmű a nyereség a lakók oldaláról – ez a legnagyobb 
kedvezménye ennek az ügynek. 

Dr. Mokrai Mihály: Nyomatékosítja,  hogy  mindkét  kártya  veszteséget  termel  a  Holding 
szempontjából, mindkét esetben a nyertesek a miskolciak.
Mind  a  két  frakció  ugyanarról  beszél,  csak  a  FIDESZ-KDNP-frakció  megpróbálja  marketing 
szempontból úgy beállítani, hogy mekkora PR értéke van a kártyának, amit már a korábbi vezetés 
létrehozott, de a mostani vezetés úgy gondolta, hogy más alapokra helyezi.
Rosszul kommunikálják ezt az egészet,  mert  közgazdaságtani alaptételeket nem lehet  figyelmen 
kívül hagyni, nem lehet a tényszerű dolgokat letagadni, mert az már csúsztatás.

Dr. Kovács László: A szocialista  képviselők  nem akarják  észrevenni  azt,  amit  a  kormánypárti 
képviselők  meghallottak.  Azt,  hogy  jelen  pillanatban  12  ezer  felhasználó  van,  akik  olcsóbban 
juthatnak hozzá a kártyához. Sajnálják, hogy az MSZP tagjai nem tudnak annak örülni, hogy ennyi  
ember 1200 forinttal kevesebbért jut hozzá ehhez. 

Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti az ülést.

Dr. Kiss János: Az MSZP-s hozzászólásokra reagál, miszerint, hogy mi a különbség a 2 kártya 
között. Elmondja, hogy meg kell kérdezni azt a 12 ezer embert, hogy mi benne a sikertörténet, mert 
magáért beszélt, a 1200 Ft/kártya benne a sikertörténet. Efölött a tény fölött átsiklik az ellenzék. 

Dr. Simon Gábor: A kártyák között valóban van az éves díjaikban különbség, de átsiklanak afölött, 
amit az imént is mondott. A korábbi kártya több, mint 300 helyen – az előbb tévedett a 200-al, utána 
nézett  a  honlapon  -  azonnali  kedvezményt  adott  a  miskolciaknak,  ez  most  2  elfogadóhelyre 
redukálódott. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a vitát lezárja.
Megadja a szót Czinkné Sztán Anikónak, hogy válaszolhasson a feltett kérdésekre.

Czinkné Sztán Anikó: Elmondja, hogy az a haszna a városnak ebből a kártyából, hogy eddig egy 
magáncéghez folyt a haszon, most a városhoz. Az előzőből magánszemélyeknek 47 milliós haszna 
származott,  míg  a  városi  cégeknek  bevétel  kiesést  eredményezett.  Ígéretet  tettek  arra,  hogy  a 
Közgyűlés  előtt  beszámolnak,  a  pénzügyi  adatokról  is,  de  úgy  gondolja,  hogy  ez  3  hét  után 
komolytalan lenne. 
19  várossal  egyeztettek,  kikérték  a  véleményüket,  és  a  tapasztalat  az  volt,  hogy  a  közvetlen 
kedvezmény hosszú távon nem működik, ahol ilyen van, ott tervezik az átalakítását pontgyűjtővé. A 
miskolci kártyarendszernél olyan újítást vezettek be – pontosan emiatt -, hogy 2 lábon áll a rendszer. 
Az egyik, hogy van egy közvetlen kedvezményt nyújtó része – amibe valóban csak 2 cég van benne 
–, a másik része lesz a pontgyűjtő rész, ebbe kerülnek bele azok a vállalkozások, akik csatlakoznak 
a rendszerhez. A miskolciak számára meghagyták a legfőbb kedvezményt – az MVK által nyújtottat. 
A MISKOLCpONT boltban a helyi kis- és középvállalkozások, helyi őstermelők termékeit fognak 
árusítani.  Fontos továbbá, hogy a 38 kistérségi települést is bevonnak a rendszerbe. 
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Az elfogadott ügyrendnek megfelelően a     3.     és     4.     sürgősségi   
előterjesztés     együttes     tárgyalása   következik.

A 3. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat „Bársony János úti tagóvoda infrastrukturális 
fejlesztése –  ÉMOP-4.3.1/A-11”  című pályázat 
benyújtására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Tájékoztatja képviselőket, hogy a határozati javaslat 1. pontjában 
elírás történt, ez helyesen :

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése egyetért azzal, hogy Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata a „Bársony János úti tagóvoda infrastrukturális  fejlesztése – ÉMOP-4.3.1/A-
11”  címmel pályázatot nyújtson be infrastrukturális fejlesztéséhez szükséges költségek 
támogatására a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség felé.

A 4. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat „Brunszvik Teréz tagóvoda infrastrukturális 
fejlesztése” című pályázat benyújtására

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirendek felett megnyitja a vitát. Nincs hozzászólásra 
jelentkező képviselő, a vitát lezárja.

Az 5. sürgősségi napirend tárgya: Tájékoztató az ÁSZ javaslatok alapján készített 
Intézkedési Terv elfogadásáról

Dr. Kriza Ákos polgármester: Legutóbbi Közgyűlésen ismertették az Állami Számvevőszék 2011. 
decemberében nyilvánosságra hozott jelentését, amely válságos  pénzügyi-gazdasági 
vészkorszaknak írta le a 2007 és 2010. közötti időszakot a városban. Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata benyújtotta az Állami Számvevőszékhez azt az intézkedési tervet, amely az 
intézkedést igénylő megállapításaik és megfogalmazott javaslataik alapján készült el.
"Az intézkedési terv összhangban van megállapításainkkal és javaslatainkkal, ezért elfogadjuk”, 
tájékoztatta az Állami Számvevőszék a napokban a miskolci önkormányzatot. A levélben az áll, 
hogy bíznak benne, "az intézkedések megvalósításával az önkormányzat működésének pénzügyi 
egyensúlya helyreáll, a működés hatékonyabbá válik és hosszú távon is fenntartható lesz." 
Mindehhez annyit szeretne hozzátenni, hogy őszintén reméli, ilyen bűnösen felelőtlen 
gazdaságpolitika, mint amilyen az előző 2  választási ciklusban volt, soha többé nem lesz 
Miskolcon.

Kérdezi az anyag készítőit, hogy kívánnak-e szóbeli kiegészítést tenni, Farkasné Hadházi Ildikónak 
megadja a szót.

Farkasné Hadházi Ildikó: Elmondja,  hogy a  jelentésben foglaltaknak a tükrében az  ÁSZ egy 
javaslatot fogalmazott meg az önkormányzat részére, hogy mely intézkedésekkel látná biztosítva 
Miskolc  város  pénzügyi  egyensúlyának  a  fenntartását.  Ezzel  összhangban  készítették  el  az 
intézkedési tervet,  melyben felelősök és határidők lettek megjelölve,  ez egy komoly és jelentős 
feladatot ró az önkormányzatra. Ebben az is megfogalmazódott, hogy a gazdasági társaságokról is 
évente legalább kétszer tájékoztatást ad a Közgyűlésnek az Önkormányzat.
Az  Önkormányzatnak  ez  az  ÁSZ intézkedési  terve  prioritást  kell,  hogy jelentsen  a  Gazdasági 
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Főosztály és Pénzügyi Osztály részéről. Ezek az ellenőrzési tervek biztosítani fogják a működésnek 
a pénzügyi egyensúlyát és a fejlesztéseknek a megvalósítását. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni a tájékoztatást. 
A napirend felett megnyitja a vitát. Hozzászólásra jelentkezett képviselőknek adja meg a szót.

A     vitában     hozzászóló:  

Dr. Kiss János: Nemcsak a Miskolc kártya kapcsán jött a kritika az ellenzék részéről, hanem az 
ÁSZ  jelentéssel  kapcsolatban  is.  Több  szocialista  képviselő  kritizálja  a  jelenlegi  városvezetés 
gazdaság politikáját, azonban az ÁSZ jelentés másról szól. Jelentős trendforduló van, mert az új 
városvezetés alatt várható adósságnövekedés csökkent. Az ÁSZ azért is fogadta el ezt az intézkedési 
tervet, mert azt is figyelembe vette, hogy ezalatt a 1,5 év alatt olyan pénzügyi teljesítményt sikerült 
letenni az asztalra, ami hitelessé teszi a város által elkészített anyagot. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Amennyiben nincs több hozzászólásra jelentkező, a vitát lezárja.

A 6. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat a Közgyűlés II-27/2325/2012. számú 
határozatának módosítására, amely vis maior pályázat 
kapcsán maradványértékről történő lemondásról szól

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirend felett megnyitja a vitát. Nincs hozzászólásra jelentkező, 
a napirend feletti vitát lezárja.

A 7. sürgősségi előterjesztés az Oktatási Bizottság tagcseréje már korábban megtárgyalásra került.

A 8. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat a „Szegregált lakókörnyezetben élők 
felzárkózását segítő komplex program – TÁMOP-5.3.6-
11/1” című pályázat benyújtására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés a Társadalmi Megújulás Operatív Program 
keretében „Komplex telep-program”  címmel megjelent pályázati felhívás kapcsán kidolgozásra 
kerülő pályázat benyújtására tesz javaslatot. 

Kérdezi az anyag készítőit, kívánnak-e kiegészítést tenni, megadja a szót Papp Zsolt 
főosztályvezető úrnak.

Papp Zsolt: Az anyag elkészülése folyamatában az igényfelmérés zajlott, ez bizonyos pontokhoz 
már  elért,  ezért  tudnak  néhány  kiegészítést  tenni,  az  egyébként  általánosan  megfogalmazott 
előterjesztéshez, ami egy pályázat benyújtására vonatkozik. Annak sikeres megvalósítása esetén el 
szeretnék érni – célként fogalmazódik meg – a célcsoport tagjainak munkára való képessé tétele, 
ennek néhány alcélja  van,  amik szintén ezt  a  központi  elvet  támasztják alá,  amiket  felsorol.  A 
célcsoport valamennyi  korosztályára vonatkozik.  Egy jól körülhatárolható része a pályázatnak a 
munka és tanulás program, elsősorban az építőipari területre gondoltak. Az egész program célja 
többek között az életminőség javítása, ami vonatkozik a higiénés és mentálhigiénés területekre is. 
A program megvalósításának első lépések egyike lenne egy sokkal komplexebb helyzetkezelés.
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Köszöni Főosztályvezető úr kiegészítését. 
A napirend felett megnyitja a vitát. Hozzászólásra jelentkezett képviselőknek adja meg a szót.

A     vitában     hozzászólók:  

Jakab Péter: Úgy gondolja, hogy ez az előterjesztés a mai Közgyűlés szégyenfoltja, azért, mert 
kiderül belőle, hogy a FIDESZ-KDNP-frakció szövetség, nemhogy nem szakít a szocialisták által 
kidolgozott „cigánybiznisszel”, hanem tökélyre fejleszti azt.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri képviselő urat, hogy válogassa  meg  a  szavait,  és  az 
előterjesztésről beszéljen.

Jakab Péter: Az anyag tartalmazza, hogy 150 millió forintot akarnak arra költeni arra – akkor, 
amikor minden adóforint elköltését kétszer meg kell gondolni –, hogy fejlesszék a cigánytelepeket. 
Az anyagból nem derül ki, hogy mire is gondolnak pontosan. 
Főosztályvezető úr említette az oktatást, és elmondja, hogy valóban nagyon jó lenne, ha a cigány 
társadalom tanulna és bejárna az iskolába, de nem teszik meg. Kritikával illeti a cigányság kapcsán 
a munkavégzést, felzárkóztatást, és a lakhatás javítását is. 
A valódi esélyegyenlőséget az szünteti meg, hogy a bőrszínük alapján pozitívan diszkriminálnak, 
tehát szerinte a FIDESZ a kirekesztő, nem a JOBBIK. 

Benczés Miklós: Úgy látja, hogy a szegregátumok kezelésében igen is nagy segítséget nyújthat ez a 
pályázat,  mert  az  itt  élők  számára  a  kis  segítség  is  nagy  segítség.  Azok  a  lakosok  akik 
szegregátumokban élnek, és szeretnének kikerülni a hátrányos helyzetből, azoknak ez a támogatás 
valós esélyt ad arra, hogy az életüket jobbá tegyék. 
Kéri képviselőtársait –  a lyukósi lakosok nevében is -, hogy támogassák az előterjesztés 
elfogadását.

Dr. Mokrai Mihály: Olyan dolgokat mondott Jakab  képviselő úr, ami nem méltó sem Miskolc 
Közgyűléséhez,  sem az emberi  méltósághoz.  Olyan eszméket  és gondolatokat  fogalmazott  meg 
képviselő úr, melyeket már a társadalom többízben leküzdött, és maga mögött hagyott. 
Örül annak, hogy az IVS III. fejezetét – ami az antiszegregációs felzárkóztatást fogalmazza meg – a 
jelenlegi  városvezetés  is  tovább  viszi.  Szintén  örül  annak,  hogy azoknak  a  hátrányos  helyzetű 
embereknek a felzárkóztatása – akik önhibájukon kívül  kerültek ebbe a  helyzetbe -  a jelenlegi 
városvezetésnek is a szívügye.
Bízik abban, hogy ez csak az első lépés volt a városvezetés részéről, és ha más ilyen lehetőség van, 
akkor vállvetve az MSZP és a FIDESZ-KDNP-frakcióval együtt tudnak az emberek sorsán segíteni, 
azoknak, akik – hangsúlyozza – önhibájukon kívül kerültek ebbe a hátrányos helyzetbe. 

Dr. Kovács László: Azt gondolja, hogy az ország, a nemzet és a város sorsáért felelősséget vállaló 
politikusoknak  –  pártállástól  függetlenül  –  a  cigánykérdéssel  foglalkozni  kötelessége.  Azt  sem 
tartotta jónak, ami az elmúlt 4-5 évtizedben történt Magyarországon, hogy „szőnyeg alá söpörték” a 
problémát, és kizárólag szociálisan próbálták meg kezelni azt, mert látni lehet, hogy hova vezetett. 
Köszöni a JOBBIK-nak azt, hogy bátran nyúlnak ehhez a témához, kérdéshez, és nem hagyta azt – 
több évre visszamenőleg gondolja -, hogy a magyar társadalom abba a letargikus, és a témával alig-
alig  foglalkozó állapotba kerüljön,  amibe évtizedeken keresztül  volt.  A probléma felvetésen túl 
megoldásokat  is  kellene  adni,  ezek  viszont  nem  vezethetnek  olyan  irányba,  ahol  bizonyos 
népcsoportokat negatív megkülönböztetéssel kezelnek. 
Azt tudja szinte mindenki Miskolcon, hogy többek között ennek a városnak a hosszú távú jövője 
annak a függvénye, hogy hogyan fogja kezelni a cigány kisebbséget. Aki felelősen gondolkozik, 
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annak azt is tudnia kell, hogy ez nem kizárólag a városnak a döntésein fog múlni. Ez egy országos, 
komplex, hosszútávú problémamegoldás.
Az előttük lévő anyag az önkormányzat lehetőségein belül bizonyos megoldásokat tud adni. 
Biztos benne és egyet is ért azzal, hogy azokat a cigány embereket, akik bűnözők, azokat be kell  
zárni  a börtönbe,  de az önkormányzatnak nem lesz arra programja,  hogy a cigány értelmiséget 
hogyan neveljék ki, akkor nagyon nehéz helyzetbe fog kerülni a város.

Pakusza Zoltán: Az a kérdés, hogy ki szegregálja az ott élőket. Gyakorlatilag az történt, hogy egy 
városrészen megjelentek a halmozottan hátrányos helyzetű emberek, és onnantól kezdve, a többiek, 
akik nem azok voltak, elmenekültek. Tették ezt azért, mert fel lett gyújtva a lakásuk, ellopták a 
terményeiket, fenyegették az életüket. Az, hogy ilyen városrészek alakultak ki a városban az nem 
csak  a  többségi  társadalom  felelőssége,  hanem  jelentős  felelőssége  van  ebben  a  kisebbségi 
társadalom egy jó részének is.
Ugyanolyan  oktatási  lehetőségeik  vannak,  mint  bárki  másnak.  Saját  tapasztalatából  fakadóan 
viszont  elmondja,  hogy nagy részük nem akar  iskolába járni.  Integrációról  szerinte  akkor  lehet 
beszélni, hogy ha a cigány társadalom is akarja ezt. 
Úgy gondolja, hogy először le kell tenni valamit az asztalra, és utána lehet azért pénzt adni, ha 
viszont ez fordítva történik, akkor soha nem fog sikerülni. 

Jakab Péter: A  JOBBIK-nak  köszönhetően  legalább  eljutottak  odáig,  hogy  ugyan  nagyon 
szemérmesen, de kimondják a problémát. Ha valaki egy problémát meg akar oldani, akkor az a 
minimum, hogy ismeri a probléma alaptermészetét. 
„Churchill után szabadon” idéz: a cigányság semmit sem tisztel annyira, mint az erőt, és semmit 
sem vet meg úgy, mint a gyengeséget. Ennek ellenére az állam és az önkormányzati rendszer is az 
elmúlt  mintegy 20 évben folyamatosan a gyengeség jeleit  mutatta a cigányság felé.  Szerinte itt 
lenne az ideje, hogy erőt mutassanak feléjük. Az erő alatt nem agressziót ért,  hanem szigorú és 
következetesen betartott rendeleteket ért, városi csendőrséget, önfenntartó börtönöket. 
Aki  ezt  a  programot  szélsőségesnek,  fasisztának tartja,  az  lábbal  tiporja  a  többségi  társadalom 
nyugodt és békés élethez való jogát. A JOBBIK elsősorban őket képviseli és nem a renitenseket.

Földesi Norbert: Ez a napirend nem arról szól, hogy mi a véleménye a frakciónak a cigányságról. 
A pályázatról úgy vette észre, hogy a hozzászólók egy részének fogalma sincs. Olyan oktatásról 
beszélnek, amiről nem is szól a pályázat. Aki ismeri ezt a pályázatot, rá fog jönni, hogy Miskolc 
város erre 0 Ft-t fog költeni, mert 100%-os támogatásos pályázatról van szól, amire előleg hívható 
le, amit az Európai Unió fog odaadni. Az EU döntött, hogy kiír ilyen pályázatokat. Miskolcnak az a 
dolga, hogy éljen a lehetőséggel. A 2 éves program során olyan szemléletet akarnak az ott élőknek 
átadni, mellyel kimozgathatóak abból a helyzetből, amiben vannak. Támogatják a javaslatot.

Varga Gergő: Felháborítónak tartja azt, ami a Közgyűlésben folyik a napirend kapcsán. Egyetért 
Földesi  képviselővel,  hogy a  cigányságról  véleményt  alkotni  nem hivatottak,  és  Magyarország 
minden állampolgára a magyar nemzet része.
Ha Jakab képviselő úrnak az a problémája, hogy a Kalyi Jag Iskolából kirúgták, és elvesztette a 
munkaügyi  pert,  akkor  ezt  máshol,  más  formában  kellene  megoldani,  és  nem  politikai  ügyet 
generálni a saját problémájából.
Minden miskolci cigány ember nevében visszautasítja azt a hangnemet, ahogy a JOBBIK beszél 
erről a problémáról. 

Jakab Péter: Ennek a történetnek semmi köze a  Kalyi  Jaghoz, de nem tud mást üzenni,  mint 
Szegedi Csanád szavait: „Fogadjanak örökbe egy cigány családot”
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Nincs több hozzászólásra jelentkező, a vitát lezárja.
A Cigány Nemzetiségi Önkormányzat elnöke kíván reagálni az elhangzottakra, megadja neki a szót.

Váradi Gábor: Elmondja,  hogy Miskolc nekik is  legalább annyira  fontos,  mint  másnak,  aki  a 
közgyűlésen  részt  vesz.  Öröm  számukra,  hogy  ilyen  mértékű  fejlesztés  indul  el  Miskolcon  a 
szegregált lakókörnyezetben. Fontos viszont kiemelni, hogy ez egy városfejlesztési történet, és nem 
csak  kimondottan  a  cigányoknak,  vagy  az  adott  lakókörnyezetnek  tesz  jót,  hanem  az  egész 
városnak.  Nem  pénzosztásról  van  szó,  hanem  lehetőséget  fognak  biztosítani,  egyfajta 
infrastrukturális fejlesztés fog elindulni, ami – hangsúlyozza – nemcsak a cigány lakosságot fogja 
érinteni. 
Amikor  ilyen  jellegű  vitát  hallanak  elszorul  a  szíve,  mert  sokan  vannak  azért,  hogy  ebben  a 
városban békésen éljenek egymással a lakosok. A cigányság már megtanult tárgyalni,  csak még 
vannak a másik oldalon olyan emberek, akik még nem. Ez nagy baj. Miskolcon még nem volt  
ekkora fejlesztés ezen a területen, 150 milliós fejlesztés még nem történt. Kéri a JOBBIK-frakcióját, 
hogy  gondolják  át.  Nincs  szó  cigánybizniszről,  arról  van  szó,  hogy  az  emberek  fejében, 
gondolkodásában próbálnak meg változtatni ezzel a pályázattal. Valószínűleg lesznek olyanok, akik 
nem akarnak bekapcsolódni ebbe a pályázatba, de valóban következetesnek kell lenni, de kéri, hogy 
ne vonják meg azoktól a lehetőséget, akik nyitottak,  akiknek valóban szükségük van rá, és együtt 
szeretnének működni.
Kéri, hogy támogassák az előterjesztést, mert nemcsak cigány kérdés, hanem Miskolc városát érintő 
kardinális  kérdés,  hogy az  elkövetkezendő időkben hogyan  fognak  tudni  egymással  ezt  a  fajta 
mentális fejlődést is segíteni.

A 11. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat Miskolc Holding Zrt.-t érintő hírek 
tisztázására, és a felelősség megállapítására 

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirend felett megnyitja a vitát. Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőknek adja meg a szót.

A     vitában     hozzászólók:  

Soós Attila: A prémium és a jutalom szavakat definiálja. A Holding felügyelő bizottságában van 
MSZP-s képviselő is, így hozzáférnek az adatokhoz. Néhány számot szeretne tisztázni, miszerint 
többlet  teljesítmények,  kiemelkedő  teljesítmények  díjazására,  prémiumot  és  jutalmat  kapnak, 
kaphatnak a vállalkozói szférában kollektív szerződés alapján. Ebben benne van a villamosvezetők, 
buszvezetők juttatása  is,  ami  nekik  szerződés  szerint  jár.  Jutalom stop  van a  rendszerben,  ami 
fennáll, a jutalmat az érintett vezetők visszafizették, és ez jótékony célra felajánlásra került.. A régi 
városvezetés  alatt  a  Holding első  számú embere  sokkal  nagyobb összeget  vett  fel.  A prémium 
kitűzéseket egyhangúlag fogadták el, és pont a szocialisták által delegált képviselő emelte ki azt, 
hogy a prémiumelvárások nagyon szigorúak.

Földesi  Norbert:  Soós  képviselő  úr  hozzászólásához  fűzi  hozzá,  hogy  a  Holdingos  vezetők 
prémium  meghatározása  legkésőbb  május  31.  napjáig  kötelező.  A  jelenlegi  javadalmazási 
szabályzatot idézi a prémiummal kapcsolatban. Ami nem történt meg, és később mégis elfogadták. 
Az  adatok  az  első  sajtótájékoztatóig  nem  voltak  elérhetőek.  A  premizált  körös  dolgozókra 
vonatkozóan a tagvállalatoknál is voltak ilyen döntések, erről nem kapta meg a jegyzőkönyvet. A 
sajtó torzította el - ami a Holding jegyzőkönyvéből kiderül -, hogy a Holdingban nincs jutalom és 
prémium stop. A Holding jelenleg végrehajtás alatt áll. A Holding a javadalmazási szabályzatot nem 
módosította. 
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Dr. Kriza Ákos polgármester:  Senki nem kap éves  23 millió forintos életbiztosítást,  és olyan 
béren kívüli  juttatást,  mint Halmai Gyula, akit  képviselő úr említett.  Pontosan a buszsofőrök és 
villamosvezetőktől  vették  volna  el  a  pénzt,  azt,  ami  szerződés  szerint  jár.  Az összes  szerződés 
publikus. A felügyelő bizottságba 2 fő tagot adhat az ellenzék. A felügyelő bizottsági jegyzőkönyv 
tartalmazza, hogy szigorúak a prémiumfeltételek. 7 milliárd forintra sikerült a Holding folyó fizetési 
mérleg hiányát felküzdeni, amit a mostani városvezetésre hagytak. 

Seresné Horváth Zsuzsa: Sajnálja, hogy csak most lett 1 hónapja a vezetője az MSZP-frakciójának 
Földesi Norbert, mert ha 3 évvel korábban leplezte volna le az akkori Holding gazdálkodását, sok 
millió  forintot  takaríthatott  volna  meg  a  városnak.  Kéri  az  MSZP-frakció  tagjait  hogy adjanak 
magyarázatot  arra,  hogy  hogyan  történhettek  ekkora  kifizetések  a  Holdingnál.  Nem működött 
nyereségesen  a  Holding,  mivel  1  milliárdos  hiánnyal  adták  át  a  jelenlegi  vezetésnek.  A 
tagvállalatoknak a vezetése komoly szakmai munkát igényel, amit meg kell fizetni. 2011-ben az új 
vezetés  a  Holding  tagvállalatainál  200  millió  forinttal  csökkentette  a  bérek  és  béren  kívüli 
juttatásokra fordított összeget. Ebben az évben jutalmat csak azok a dolgozók kaptak, akiknek a 
belső szabályzat szerint vagy teljesítményük után járt.  A juttatásokat nem csak a vezetők, de az 
egyszerű dolgozók is megkaptak, ami részét képezi a dolgozók éves jövedelmének. A cég jelenlegi 
vezetése egy szigorúan teljesítmény alapú premizálási rendszert alakított ki, és ezzel egy időben 
megtiltotta azt – amit korábban szokás volt -, hogy prémium előlegeket alanyi jogon fizetett ki. 

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Annyiban  szeretné  kijavítani  Képviselő  asszonyt,  hogy  a 
szerződésben prémium, nem pedig jutalom szerepel.

Pakusza Zoltán: Jelenleg a város olyan gazdasági helyzetben van, hogy mindenkinek meg kell 
húzni a nadrágszíjat, ebben a helyzetben nem ildomos prémiumokat osztogatni. Ha valaki olyan 
pozícióban van, azért kap jóval nagyobb fizetést, mert ő jól vezeti azt a céget. Ha jól vezeti, akkor  
megdicsérik, ha nem, akkor fel kell neki mondani. Azzal védeni egy kisebb bűnt, hogy volt nagyobb 
is, nem megfelelő. Nem érti, hogy a jelenlegi városvezetés ezt miért nem hozta nyilvánosságra, mert 
ha nem pattan ki ez a vita, akkor erről sem tudni semmit.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Prémium és jutalom stopot rendelt el, a 2011-es évre vonatkozóan, 
ami a munkaszerződés részét képezi, az üzleti év végén kell kifizetni.  Ezen felül nincs jutalom 
osztás, amit úgyszintén kért. A munkaszerződések aláírásával ezek publikussá váltak, a felügyelő 
bizottság tagjainak ezt meg kellett volna nézniük. 

Dr. Tompa Sándor: A miskolciak azt látták, hogy az év végén 8 millió forint jutalmat kifizettek, és 
Polgármester Úr is  megkérdőjelezte,  mert arra szólította fel  a vezetőket,  hogy fizessék vissza a 
jutalmakat, amiről nem tudni, hogy hogyan fizették vissza. 
Egyetértenek azzal, hogy a teljesítményt  díjazni kell,  senki nem vitatja a villamosvezetők plusz 
juttatásait, sőt közép és felső vezetők plusz juttatásait sem vitatják, ha teljesítmény van mögötte. A 
javadalmazási szabályzatokat nem változtatták meg, ami lehetővé tette az elmúlt év végén kifizetett 
jutalmazásokat. Azt kezdeményezik, hogy jöjjön létre egy vizsgáló bizottság, és tárja fel ezeknek az 
év végén kifizetett jutalmaknak a körülményeit, a jogalapját, a döntésmeghozatal módját, és hogy 
ténylegesen visszafizették-e. Ezekre a kérdésekre szeretnének választ kapni, ezekre kíváncsiak a 
miskolciak.

Seresné Horváth Zsuzsanna:  Azt javasolja,  hogy hasonlítsák össze a 2011-es év és bármelyik 
előző évben kifizetett béreket és béren kívüli juttatásokat. A 2011-es évben a Miskolc Holding Zrt. 
és tagvállalatainál 200 millió forinttal csökkent a vezetői juttatások összege. A vizsgáló bizottságot 
2011. előtti időszakra lenne érdemes létrehozni. 
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Földesi Norbert: Nem is az a téma, amiről a képviselő asszony beszél, mert ez az előterjesztés 
arról szól, hogy mi történt a Holdingban 2011. december 23-án. Arról szól, hogy hogyan lehet a 
javadalmazási szabályzattal szemben elfogadni – egy kicsit későn - egy prémiumrendszert, hogyan 
lehet másfél hét munkaidőre 1,5 millió forint jutalmat kifizetni. Nem arról szól, hogy ki mennyi 
pénzzel mit csinált az előző időszakokban, mert ezt ki lehet vizsgálni, erre be lehet előterjesztést  
adni.

Dr.  Tompa  Sándor:  Nem  terelik  el  a  figyelmet  semmiről,  mert  Polgármester  úr  70  körüli 
feljelentést  tett,  ezeket  vizsgálják,  és  ennek  lesz  egyszer  eredménye.  A miskolciak  most  arra 
kíváncsiak, hogy hogyan fizettek ki 8 millió forint jutalmat, és mit tettek ezért  ezek a vezetők. 
Polgármester úr felszólította őket a visszafizetésre, az a kérdés, hogy tényleg visszafizették-e. Aki 
azt  akarja  vizsgálni,  hogy  az  előző  évben  mennyit  fizettek  ki,  azt  is  lehet  vizsgálni.  Ha 
bebizonyítják, hogy jogosak voltak a kifizetések, akkor a vizsgáló bizottság egy ilyen jelentést fog 
beterjeszteni, akkor a miskolciak meg fognak győződni róla, hogy jogos volt a kifizetés.

Soós Attila: Az MSZP frakcióvezetője elmondta, hogy minden dokumentum a rendelkezésükre áll 
–  javadalmazási  szabályzat,  felügyelő  bizottság  jegyzőkönyve.  Az  állítólagosan  elhangzottakra 
hivatkozást hívják rémhírterjesztésnek és csúsztatásnak. Pakusza képviselő úrral egyet ért, hogy az 
egyszerű munkás emberek pénzét is elakarják venni. Milliós nagyságrendű pénzekről van szó, amit 
régebben a vezetőknek kifizettek. A sajtótájékoztatók a kollektív szerződésen alapuló juttatásokat 
érintik. Prémium kifizetés nem történt, azt állítják, de félévente mégis kifizették őket. 

Földesi  Norbert:  Az előterjesztés  egy bizottság felállításáról szól,  de ha a Holding 2010. előtt 
történt  gazdálkodásával  kapcsolatban  problémák  merültek  fel,  akkor  tegyék  meg  a  lépéseket, 
írjanak erről előterjesztést.
Kéri,  hogy  a  jelenlegi  előterjesztésről  beszéljenek.  Nem mondta,  hogy  minden  dokumentumot 
megkaptak, van egy jegyzőkönyv arról, hogy mit kérnek, de azt még nem kapták meg. Amit leír az 
előterjesztés,  arról  szavazzanak.  A  pénzek  visszaadásáról  azt  üzeni  a  miskolciaknak,  hogy 
amennyiben ezt a pénzt a GYEK-nek átutalták, a miskolciak pénzét utalták át. 

Dr. Mokrai  Mihály:  Reflektál  néhány felvetésre,  miszerint  ismerik  a  teljesítmény és  a  munka 
fogalmát is. A Holding megvalósítását ők találták ki, az átadásnál az átvilágítás eredményeit nem 
kapták meg, amiért fel is jelentette Polgármester urat. A devizagazdálkodás megsértése, illetve a 
központi statisztikai érdekekre hivatkozva szüntették meg ellene a nyomozást. Az eljárások a mai 
napig zajlanak, 1 éve nem történt ez ügyekben semmi. 
Bértömegekről beszélnek, ami nem csak a nettó bért terhelő hozzájárulásokból áll, hanem még a 
végkielégítés, amit 98%-al megadóztatnak. Azt kéri, hogy nettó bérre kiszámolva nézzék meg, mert 
most 16 %-os nettó béreknél ezek a jutalmak sokkal magasabbak. A mostani vezetők most többet 
keresnek az adórendszer miatt. A régi városvezetés alatt olyan nem történt, hogy valaki 8 nap után 1 
millió forint jutalmat kapott. 

Dr. Kovács László: Egy miskolci lakos azt láthatja ebből az egészből, hogy az új városvezetésnek 
az első bejelentése az volt, hogy zárják el a pénzcsapokat, ami azt jelenti, hogy jutalom stop van a 
Polgármesteri  Hivatalban,  és  az  intézményeknél  is.  Tehát  jutalom  stop  van  a  Holding 
tagvállalatainál is. Polgármester úr elkezdte a pénzcsapok elzárását. Az ÁSZ jelentés is erről szólt, 
Miskolc város gazdálkodása a kiegyensúlyozottság irányába halad. Nem folyik ki a pénz, nincsenek 
jutalmak. 
Az MSZP-frakciónak köszöni hogy megpróbálja felhívni a figyelmet egy – véleménye szerint – vélt 
visszásságra, de korábbi időszakban is meg kellett volna ezt tenni.
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Azt  is  kell  látni  viszont,  hogy vannak  jogos  kifizetések,  ha  szerződés  szerint  valakinek  jogos 
kifizetései  lesznek,  akkor  szabályozott  formában  legyen  rá  jogosult.  Az  MSZP  magatartását 
farizeus-magatartásnak definiálja. 

Dr. Mokrai Mihály: Arra szeretne választ, hogy mikor rendelte el Polgármester úr ezt a stopot, 
milyen összeget utaltak át a kórháznak - bruttó, vagy nettó 8 millió forintot -, és mi lett a 8 millió  
forint  járulékaival,  amit  az  államnak  kell  megfizetni.  Nem  érti,  hogy  miért  kellett  magán 
alapítványnak átutalni az összeget,  miért  nem a Holding pénztárába fizették vissza.  Tiszta vizet 
szeretnének ezek kapcsán látni a pohárban.
Szabó  Sándor: Hamisnak  tartja  ezt  a  vitát.  Megyei  napilapban  olvasta,  hogy egy veszteséges 
cégnél, annak vezérigazgatója az elmúlt 3 évben körülbelül 19 millió forintot vett fel prémiumként 
a havi 1,5 millió forintos fizetése mellett. 

Dr. Kiss János: Összefoglalja az eddig hallottakat. A vita a jutalomról és a prémiumról folyik. 
Valóban volt jutalom kifizetés, ami visszafizetésre került – a korábbi vezetésnél ilyen nem volt. 
Morális különbségek vannak a két városvezetés között.
A prémiumkiírás valóban később történt, mit amit a javadalmazási szabályzat előír. Ez viszont egy 
szigorú és konzekvens kiírás volt. 

Dr. Simon Gábor: Ennek a napirendnek a tárgya, hogy 2011. december 23-án milyen döntések 
születtek a Holding Igazgatóságában. Az információjuk szerint történt egy prémium kiírás, a kérdés, 
hogy ez a kiírás szabályos-e vagy sem. Utólag nem lehet prémiumot kiírni, így nem volt szabályos. 
Kérdezi, hogy ha a 8 millió forint szabályos volt, akkor miért kellett visszafizetni.
A cégvezetőket  meg  kell  fizetni,  főleg  azokat,  akik  jól  dolgoznak.  A tulajdonosnak,  vagy  az 
önkormányzat Gazdasági Bizottságának kell ebben dönteni a feladatok teljesítése fejében, és rögtön 
felmerül a kérdés, hogy milyen feladatokat szabott a prémium kifizetés feltételeiért.

Pakusza Zoltán: Véleménye szerint itt nem két csapat játszik és 0-0-ra áll a mérkőzés, hanem úgy 
néz ki,  hogy az MSZP és FIDESZ-frakció van az egyik,  míg Miskolc város lakossága a másik 
csapatban. A különbség annyi, hogy az MSZP-frakció 6-0-ra, míg a FIDESZ csak 2-0-ra verte a 
miskolci választókat.

Dr. Simon Gábor: Információi szerint december 23-án az IT 2 darab döntést hozott. Az egyik a 8 
millió  forint  jutalomról  szólt,  a  másik  pedig  a  2011-es  prémium  kiírásokról.  Ilyen  döntés 
meghozatalára december 23-án nincs lehetőség. 

Dr. Kiss János:  Az MSZP-frakció azt akarja vizsgálni, hogy ki döntött a jutalomról. Ez a kérdés 
okafogyott,  hiszen a jutalmakat amiket kifizettek, visszafizették.  Nem azért fizették vissza, mert 
féltek  a  vizsgálattól,  hanem  azért,  mert  felismerték  a  helyzetet,  hogy  bár  egy  társaságnak  a 
szabályzata  megengedi  ezeket,  azonban  érezhették  a  vezetők  úgy,  hogy a  város  nincs  könnyű 
helyzetben,  a  morális  érték  és  tartás  alapján  az  erkölcsös,  ha  visszafizetik  az  összegeket.  Ezt 
akceptálni kell.  

Dr. Kriza Ákos polgármester: Nincs több hozzászólásra jelentkező, a vitát lezárja.
Néhány kérdés felmerült, amire válaszol.
A prémiumról  akkor születik döntés,  amikor egy  munkaszerződés alá van írva.  Abban szerepel, 
hogy milyen százalékú premizálás illeti meg az adott vezetőt. A prémium feltételek meghatározása 
valóban csúszott, de a szocialisták által delegált FB tag nyilatkozta, hogy nagyon szigorú prémium 
feltételek vannak. Azt kérte, hogy jutalmakat ne adjanak, de nem a jogszerűségét kérdőjelezte meg a 
folyamatnak.
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Amit az MSZP-frakció kér, az mér él, úgy hívják, hogy felügyelő bizottság. Ez vizsgálja a Holding 
és tagvállalatai minden egyes döntésének a jogszerűségét.
Arra, hogy a Holding végrehajtás alatt áll az a válasza, hogy felelős politikus akkor nyilatkozik 
ilyet,  hogyha ismeri,  és bizonyítottnak látja amit kijelent, mert ezzel a cégnek a hitelét  próbálja 
aláásni. Ez hitelrombolás, és kéri,  hogy bizonyítsa okiratokkal, mert  ez egy olyan rágalom, ami 
mellett nem lehet elmenni.

A 12. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat az MVSI Miskolc Városi Sportiskola 
Nonprofit Kft. önkormányzati tulajdonú sportingatlan 
létesítményfejlesztésére vonatkozó pályázat 
benyújtására, ingatlan jelzálogjog bejegyzéshez való 
hozzájárulásra

Dr. Kriza Ákos polgármester: A napirend felett megnyitja a vitát. Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőknek adja meg a szót.

A     vitában     hozzászólók:  

Dr. Tompa Sándor: Arra szeretne választ kapni, hogy jól látják-e, hogy lesz egy 646 millió forintos 
támogatás,  amihez  kell  139  millió  önerő,  de  azért,  hogy  ezt  a  támogatást  megkapják  –  és 
megvalósítsák  a  beruházásokat  -  15  évre  jelzálogjogot  jegyeztet  be  az  önkormányzat  a 
Sportcsarnokra,  a  Diósgyőri  Tanuszodára,  a  Kemény  Dénes  Város  Sportuszodára,  és  még  egy 
ingatlanra 5 évre. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Amennyiben nincs több hozzászólás, a vitát lezárja.
Válasza, hogy vannak jogszabályok, melyeket elfogadott a parlament. Ilyen az adóforintokból való 
fejlesztések kérdésköre. Az adott célra való hasznosulását vizsgálni is fogja, és ezért kér garanciát. A 
sport  jellegű fejlesztések  támogatásával  kapcsolatban egyetértés  volt  az  összes  képviselőcsoport 
vezetőjével.
Kéri Dr. Szabó Brigittát, hogy válaszoljon a feltett kérdésre.

Dr. Szabó Brigitta (MVSI): Valóban későn terjesztették be az anyagot,  először  magyarázattal 
szeretne szolgálni, aztán megválaszolni Tompa képviselő úr kérdését.
A TAO-s pályázati rendszer mintegy fél éves múltra tekint vissza Magyarországon, és tele van olyan 
joghézaggal a rendszer, melynek feloldásával a kormányzat szinte nap, mint nap szembesül. Tegnap 
kapta meg Balogh Gábor úr – miniszterelnöki tanácsadó – válaszlevelét, melyet Bánki Erik hagyott 
jóvá.  Ez tartalmazta,  hogy  a  joghézagoktól  eltekintve  hiánytalanul  adják  be  a  sportfejlesztési 
programjukat, és a sportingatlan beruházásokhoz szükséges pályázatukat. A késésük egyik oka tehát 
ez a várakozás volt. A másik az üzemeltető, a tulajdonos, illetve a pályázó jogi személye elkülönül 
egymástól,  ami  szintén  nehézséget  okozott.  Fel  szeretné  hívni  a  figyelmet  a  társasági-  és 
osztalékadóról  szóló  1996.  évi  LXXXI.  törvény  22/C  §  (6)  bekezdés  a)  pontjára,  melyet 
Polgármester úr is említett. A Sportiskola – mint 100%-os tulajdonban lévő – önkormányzati cég a 
piaci  alapon  történő  hasznosításból  közvetlenül  az  önkormányzatnak  szerez  bevételt,  azaz  nem 
adják ki magánkézbe ezt az összeget. A Magyar Állam viszont garanciát kér az adókedvezmény 
mértékéig.  Az  előterjesztésben  szereplő  táblázat,  a  februári  közgyűlésen  már  elfogadott 
előterjesztésből  lett  átmásolva,  melyre  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  2012.  évi 
költségvetésében elkülönítette az önerőt. 
A létesítményfejlesztéses támogatások egyértelműen fel vannak tüntetve. A Diósgyőri Város Uszoda 
esetében például az összes beruházás 63 millió 500 ezer forintot tesz ki, és ebből az önerő 30%, - 19 
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millió -, tehát a kettő különbözetére kerül be a jelzálogbejegyzés. Az ingatlannyilvántartásban 10 
millió forint feletti beruházás esetén 15 éves jelzálog kerül bejegyzésre, ez alatti esetében pedig 5 
éves.

Az ülést Dr. Zsiga Marcell alpolgármester vezeti.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Köszöni a tájékoztatást.
Bejelenti, hogy a mai testületi ülés napirendjére felvett előterjesztések tárgyalását befejezték. 

Még a közérdekű bejelentések előtt viszont Molnár Attila úrnak - az AVE ügyvezető igazgatójának 
-,  adja  meg  a  szót,  aki tájékoztatni kívánja  a Testületet a Miskolc városban kísérleti jelleggel 
bevezetett szelektív hulladékgyűjtés tapasztalatairól.
Kéri a képviselőket, hogy addig jelezzék hozzászólási szándékukat.

Molnár Attila (AVE): Arról szeretné tájékoztatni a Közgyűlést,  hogy 2012-ben elfogadásra fog 
kerülni az új hulladékgazdálkodási törvény. Az EU-hoz való csatlakozáskor el lett fogadva, hogy 
2015-re a szelektivitás mértékét milyen módon és szintre kell fölemelni – ez nemcsak Miskolcra, 
hanem az egész országra is vonatkozik. Azzal a céllal szeretnék beindítani, illetve a már meglévő 
szelektív  hulladékgyűjtési  rendszert  kiegészíteni,  hogy  az  elvárások  minél  magasabb  szinten 
teljesüljenek. 
A tervek alapján hét közben történik majd a szelektív hulladék zsákos begyűjtése a családi házas 
övezetben – ott sem mindenhol, mindenkit időben a kellő formában tájékoztatni fognak. Reményeik 
szerint viszont már jövőre egész Miskolc területén bevezetik ezt a rendszert.
Ehhez  egy  kommunikációs  terv  is  csatlakozik,  melynél  a  legfontosabb  a  lakosság  intenzív 
részvétele, és a gondolkodásmódjában történő változás. Éppen ezért sokat fognak erről a sajtóban 
beszélni. A tájékoztató anyagban jelezték, hogy ha kérdés merül fel ezzel kapcsolatban, akkor állnak 
rendelkezésre. Az érintett képviselőknek elmondja, hogy lakossági fórumon is részt vesznek – ha 
kapnak meghívást, és tájékoztatják a lakosságot. 

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Köszöni a tájékoztatást.

Közérdekű bejelentések, kérdések következnek.

Hozzászólók:

Pakusza Zoltán: Választókerületében élők kérését tolmácsolja, a Bodza utca lakói fekvőrendőrt 
szeretnének az utcába kérni.
Korábban már kérdezte, hogy az avasi városrészhez hasonlóan Pereces területén is voltak, lesznek 
ellenőrzések., és hogy ezek mit állapítottak meg, ha pedig még nem történtek meg, akkor mikorra 
vannak ütemezve.
A számozott utcák végén lévő garázssort mikor teszik rendbe, milyen intézkedéseket hoztak annak 
érdekében, hogy ezeknek a garázsoknak a tönkretételét megakadályozzák illetve, ha még nem tettek 
ellene, akkor miért nem.
Selyemréti lakosok többen megkeresték frakciójukat, hogy több helyen is probléma van a Selyemrét 
közbiztonságával, így ott ahol lehetséges – a rendőrséggel egyeztetve – kérnék térfigyelő kamerák 
felszerelését.

Dr. Zsiga Marcell alpolgármester: Képviselő úr írásban fogja megkapni a tájékoztatást a felvetett 
problémákra.
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Fodor Zoltán: 4 kérése van. Az alacsony költségvetés miatt eddig nem történt meg a burkolatjelek 
felfestése, kéri ennek mihamarabbi pótlását, mert a hiánya fokozottan balesetveszélyes. 
Hamarosan  megnyílnak  a  aszfaltkeverő  telepek.  Korábban  a  Városgazdánál  létrehoztak  egy 
kátyúzóbrigádot, és szinte egész évben tudtak így kátyúzni. Kéri Alpolgármester urat, hogy ezt a 
kátyúzóbrigádot  mindenhol  alakítsák  meg,  hogy  amikor  nyit  az  aszfaltburkoló  telep,  rögtön 
tudjanak vele foglalkozni.
Többször  is  mondta,  hogy  a  szegénységnek  nem  feltétlenül  kell  együtt  járnia  a  kosszal  és  a 
szeméttel. A város költségvetése szegényesebb ugyan, de azért tisztán lehet tartani. Az elmúlt évet 
megelőzően  volt  a  körzetekben  a  Városgazdán keresztül  kihelyezve  (6  munkás  és  1  vezető)  7 
fő/körzet, és rengeteg olyan munkát el lehetett velük végeztetni, amiért most nagyon sok pénzt kell 
kifizetni.  Szeretné  kérni,  hogy  ez  az  állomány  legyen  ismét  biztosítva,  mert  többen  tudnának 
számukra munkát biztosítani.
Polgármester úr és a városháza vezetése is bejelentette,  hogy a Kisavason tisztasági akció lesz, 
amihez  szeretne  csatlakozni.  Az  a  kérdése,  hogy  ne  képviselői  alapból,  hanem  a  városgazda 
költségén belül oldják meg.

Dr.  Zsiga  Marcell  alpolgármester: Köszöni  a  javaslatokat,  Pfliegler  Péter  alpolgármester  úr 
pontba szedte a javaslatokat. Biztos benne, hogy az intézkedésekre sor fog kerülni.

Dr. Kovács László: Az időjárás kegyes volt, így kevesebb kátyú van idén, mint tavaly. Az ómassai 
részen  viszont  egyre  több  keletkezik,  ez  köszönhető  a  földrajzi  adottságoknak.  Szükséges  az 
intenzív  síktalanítás,  ez  azonban  hatványozottan  jelenik  meg,  mint  szemét  a  területen.  Kérése 
kettős. Egyik része, hogy ne a korábbi gyakorlat szerint - a salaktalanítási listán - Ómassa ne a  
végén szerepeljen, hanem vegyék előre és a téli hordalék eltakarítását is. 
Csatlakozik  Fodor  képviselő  úr  javaslatához,  támogatandónak  tartja  –  amivel  már  korábban 
megkereste néhány képviselőtársát. Kezdeményezett már Polgármester úrral egy megbeszélést azzal 
kapcsolatban, hogy Fodor képviselő urat is vegyék be ebbe a megbeszélésbe. Kér egy időpontot a 
jövőhétre,  hogy megbeszélhessék  a  lehetőségeket,  hogy a  Városgazdán  keresztül  megvalósul  a 
brigád  munkában  milyen  előrelépést  tudnak  elérni,  mert  ezzel  valóban  hatékonyabban  lehetne 
felhasználni  a  szűkös pénzeket,  amik  rendelkezésre  állnak.  Tennék mindezt  a  város  és  a  város 
lakóinak boldogulása érdekében.

Dr. Zsiga Marcell  alpolgármester: Úgy véli,  képviselő úr nyitott  kapukat dönget.  A praktikus 
megoldásokat szeretik szem előtt tartani és örömmel fogadják őket. Véleménye szerint ezekre a 
megbeszélésekre sort tudnak keríteni.

Dr. Nánási-Kocsis Norbert: Miskolc város vagyonával kapcsolatban ismét elmondja, hogy van 
egy útként  nyilvántartott  282 m2-es  terület  -  ami  a város  vagyonát  képezi  és mint  törzsvagyon 
elidegeníthetetlen  -,  melyet  a  szocialista  párt  miskolci  elnöke  a  birtokában tart.  Ezt  a  területet 
elorozta. Többször kérte, hogy a telekspekuláció ügyét tisztázza képviselő úr. Kéri, hogy igazolja a 
telekhasználat jogcímét, a város vagyonát adja vissza, az igénybe vett területre fizessen használati 
díjat, hiszen azt 5 évet meghaladó időtartamban használja. Azt is szeretné továbbá megtudni, hogy 
mennyire összeegyeztethető ez az etikai bizottságban betöltött szerepével, és mennyiben függ össze 
azzal, hogy a szocialista párt vezetője egy ilyen cselekményt hajtott végre, mellyel Miskolc város 
vagyonát csökkenti. Kéri, hogy a területet adja vissza a városnak, hogy Miskolc város fejlesztéséhez 
ezt a területet útként, parkolóként fel tudja használni a következő időszakban.

Dr. Simon Gábor: Nánási képviselő úr különösen érdeklődik egy olyan terület iránt, ami az ő háza 
mellett  található.  A  kérdés  maga  is  hazugság.  Hatósági  eljárást  kezdeményezett,  miszerint 
feljelentette többek között Nánási képviselő urat és bűntársait. Nagyon érdekes fejlemények vannak 
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ezzel kapcsolatban, az ügyészség és a rendőrség elutasította. Kénytelen volt a bírósághoz fordulni, 
ahol megalapozottnak találták a bűncselekmény gyanúját, ezért nyomozást rendeltek el. Várja majd 
a hatóság fejleményeit,  és öröm számára, hogy a hazug állításokkal szemben végre megindult a 
nyomozás.

Az ülést Dr. Kriza Ákos polgármester vezeti.

Katona  Ferenc: Köszönetet  szeretne  mondani  a  Városüzemeltetési  Osztály  vezetőjének,  hogy 
kérésére  a  Váltó  utcából  elszállíttatta  az  illegálisan  lerakott  hulladékot.  További  koordinációs 
segítségét szeretne még kérni, valamint az AVE-t és a MÁV alkalmazottjait és illetékeseit bevonva, 
ezen felül az ott lakókat, hogy a MÁV telep megtisztításában segédkezzenek, amit a jövő hónapra 
tervez. 
Pakusza  úrnak  válaszként  elmondja,  hogy  dolgoznak  a  térfigyelő  kamerák  kiépítésével 
kapcsolatban.

Kovács  Józsefné: Bejelentést  szeretne  tenni.  Polgármester  úr  említette,  hogy  indul  a  tavaszi 
nagytakarítás. A területén 3 osztály – a Lévay Gimnázium tanulói – felajánlották segítségüket, és 
holnap reggel  indul  a  nagytakarítás.  2  osztály az ő,  1 pedig Kovács  képviselő úr területén – a 
Csanyikban  –  fognak  szemetet  gyűjteni.  Köszönet  szeretne  mondani  az  AVE-nak,  hogy 
rendelkezésükre bocsát kesztyűket és zsákokat.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Pfliegler  Péter  alpolgármesternek  adja  meg  a  szót,  hogy 
megválaszolhasson néhány eddig felmerült kérdést.

Pfliegler Péter alpolgármester: Röviden  szeretne  reagálni  Fodor  képviselő  úr  kátyúsbrigáddal 
kapcsolatos felvetésére. A Városgazdánál jelenleg is folyik 4 ilyen brigád kialakítása. Úgy gondolja, 
hogy ez  így megfelelő  lesz,  és  bízik  benne,  hogy sikerrel  fognak közreműködni.  Ugyancsak a 
kátyúzás  témaköréhez  tartozik,  hogy  a  napokban  kerül  kiírásra  a  kátyúzásra  vonatkozó 
közbeszerzés. Aki ezen indul, és majd ha a legjobb ajánlatot adó megnyeri, akkor bízik benne, hogy 
ez is már nyitott kapu lesz. Reményeit fejezi ki az iránt, hogy miskolci cég fogja megnyerni.
Pakusza  Zoltán  kérését  szintén  megerősíti  ő  is  –  Katona  képviselő  úrhoz  hasonlóan  -,  hogy 
dolgoznak a térfigyelők kiépítésén.
Fodor képviselő 6+1 fő javaslatára visszatér, hogy ha ezt a 7 főt még megszorozzák a képviselők 
számával, akkor iszonyatosan nagy szám jön ki. Ezt biztos, hogy nem fogja tudni a Városgazda 
teljesíteni.  Beadtak  pályázatot  a  Startmunkára,  reméli,  hogy valamilyen  segítséget  majd  fognak 
tudni adni. Ez nem egy egyszerű kérdés, de gondolkodnak rajta, de nem biztos, hogy ezt így meg 
tudja ígérni.

Dr. Tompa Sándor: Egy napirendi pont keretén belül – IVS I - felvetődött a folytatás kérdése. A 
vita lezárását követően nem kapott arra választ,  miszerint hogyan folytatódik tovább a belváros 
rekonstrukciója. Az új miskolci honlapon található a fejlesztési feladatok között egy olyan, hogy „új 
belváros  program”,  és  szeretné  megkérni,  hogy aki  ebben  az  ügyben  a  legtöbb  információval 
rendelkezik,  hogy  foglalja  össze  néhány  percben.  Szóbeszédek  vannak,  de  konkrétumokat 
szeretnének hallani akár Főépítész úrtól, akár a Városfejlesztési Kft. szakemberétől, hogy milyen 
elemekben gondolkodnak, körülbelül mit jelent ez a II. ütem, és milyen módon kívánják bevonni a 
képviselőket ennek a projektnek az előkészítésébe.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: A tervek  már  régóta  megvannak,  de  nem mind  használható  – 
azokon  most  is  dolgozik  a  Főépítészi  Főosztály.  A lényege  az  gyakorlatilag  egy  mondatban 
összefoglalható: a pályázat kiírásakor rendelkezésre álló összeg alapján lehet azt mondani, hogy 
mely elemeket lehet ezek közül a tervek közül megvalósítani. 
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Szabó Sándor: A Kis-Hunyad utcában található egy félbehagyott ingatlan építése, mely előtt az 
útburkolat évek óta fel van bontva, és balesetveszélyes. Lakossági bejelentésre kéri, hogy a város 
vezetése vizsgáltassa meg az ottani lakók kérését, és szíveskedjenek intézkedni.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri Alpolgármester urat, hogy vizsgálják meg a kérést.

Varga Gergő: Az Avas városrészhez kötődik a kérése. Az egyetem felé eső részen a Felsőruzsin 
felé a bozótot kellene rendbe rakni, valamint Hejőcsaba Mésztelep irányába, mivel ezen a részen 
hajléktalanok  szoktak  beköltözni,  és  közbiztonsági  szempontból  sem mindegy,  hogy  mennyire 
bozótos  az  a  rész,  és  kezd  elburjánzani.  Ez  évekkel  ezelőtt  rendbe  lett  hozva,  de  most  ismét 
gazosodik.
Másik  kérése,  hogy az  egészségház  beruházása  kapcsán több probléma vetődött  fel  a  lakosság 
részéről a kivitelezéssel kapcsolatban. Többen jelezték, hogy omlik a vakolat, például ezt kellene 
ellenőrizni. Kérdezi, hogy a műszaki ellenőrzés megtörtént-e, vagy a garanciális javításokat végzi-e 
el a kivitelező cég. Ezzel szemben megépült a parkoló, és a rézsü, ami ezt tartaná is omlik, nincs 
növényzet telepítve, ami megfogná. Ezen a részen folyamatosan mosódik le a talaj, tehát egy idő 
után ki fog mosódni a talaj a parkoló alól és nagyobb károk lesznek. Kéri, hogy vizsgálják meg 
kéréseit mihamarabb.

Földesi Norbert: Abban szeretne segítséget kérni,  hogy a Testvérvárosok utcai szolgáltató ház, 
amiben működik felnőtt- és gyermek orvosi rendelő, gyógyszertár tavaly óta nem javult az állapota, 
inkább  csak  romlott.  Tavaly  voltak  bejáráson  a  Városgazda  és  a  MIK  kollégáival.  Anyagiak 
hiányában  amit  lehetett  kijavítottak,  de  úgy  tűnik,  hogy  eddig  tartott.  Kéri  az  előbb  említett 
kollégákat – a közgyűlésen keresztül -, hogy egyeztessenek időpontot, és nézzék meg, hogy milyen 
lehetőségek vannak. Akár a fejlesztési alap terhére is. Bármilyen lehetőségre nyitott, ami megoldás 
közeli  állapotokat  idéz  elő.  Elsősorban  a  rendelők  miatt  szeretné  ezt  hangsúlyozni.  Legfőbb 
probléma a galamb, a második a szemét.
Második problémakör,  amiről szólni szeretne a Középszer 1. és 8. szám között vezetékek kötik 
össze az áram, ill. televízió szolgáltatását. Van egy olyan vezeték – ami a lakók elmondása szerint -,  
volt gelkás vezeték, már nincs benne semmi, de ha egy nagyobb vihar esetén megindul, akkor az 
visz embert, autót, mindent. Kéri a Városgazda munkatársait ennek a vezetéknek az eltávolításában.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megvizsgálják a felvetett kéréseket, és aszerint fognak cselekedni.

Dr.  Kiss  János:  Kiss  Ernő  és  az  Ernye  bán  utca  kereszteződésében  egy  nagy  „zöldnyilas” 
szemétkupac áttelelt, kéri ennek mihamarabbi elszállítását. Ezt már jelezte az MVK-nak, ígéretet is 
kapott az eltávolításra. 
Eszébe jutott  az  IVS I.  kapcsán amikor  megfogalmazták,  hogy az  előterjesztést  támogatják,  de 
aprópénzre kell váltani mindent. Ha ennek egy elemét aprópénzre szeretnék váltani, akkor a Petőfi 
1-3. szám környékén hátrahagyott szemetet szintén takaríttassák el a kivitelezővel.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Pfliegler  Péter  alpolgármester  úrnak  adja  meg  a  szót,  hogy 
reagálhasson.

Pfliegler  Péter  alpolgármester: Köszöni  a  rézsüvel  kapcsolatos  felhívást  Varga  és  Földesi 
képviselő urak részéről. Fontosnak tartja ő is a megfelelő növényzet beültetését ezeken a részeken. 
A Szentgyörgy utcai  egészségház  kapcsán  hallott  ő  is  a  vakolat  pergésről,  utána  fognak  járni. 
Emlékezete szerint 36 hónap garanciát vállalt a vállalkozó, és a városvezetés nem fogja hagyni, 
hogy a hanyag munka korrigálása a város bugetjét terhelje.
Földesi Norbert képviselő úrnak ígéri, hogy a vezeték állapotát meg fogják vizsgálni.
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Jakab Péter: Dél-Kiliáni lakosok nevében tolmácsolja a kérést, hogy a 9-es számú bölcsőde dél-
kiliáni  intézményénél  van  egy  útkereszteződés,  ami  rendkívüli  módon  balesetveszélyes,  mert 
beláthatatlan, oda szeretnének a lakók egy közlekedési tükröt.

Dr.  Mokrai  Mihály: Egy kérdése  van  Polgármester  úrhoz,  hogy a  Weidlich  ház  homlokzatát 
gyönyörűen  felújították,  de  a  tűzfalat  nem,  kérdezi,  hogy  ennek  eljön-e  az  ideje,  illetve  mi 
akadályozta meg, hogy legalább egy alapvakolattal ellássák.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Elmondja, hogy örökölt tervek voltak, így szerepelt az IVS-ben. A 
korábbi városvezetés tervei alapján készültek a felújítások, semmit nem változtattak rajta. 

Molnár Péter: A közgyűlés elején, amikor Polgármester úr beszámolt több fontos dologról, akkor 
mondandójában  szerepelt,  hogy  a  miskolciak  ha  szeretnék  kifejteni  véleményüket,  akkor 
szavazhatnak a villamosok színével kapcsolatban. Reggel óta 8000 miskolci szavazott erről. Örül 
annak, hogy a miskolciak milyen aktívak, és hallatják véleményüket, és nagyon fontosnak tartja, 
hogy minden nagyobb beruházáskor  kommunikáljanak a lakosokkal,  és ezúton köszöni,  hogy a 
miskolciak ebben partnerek és aktívan kiveszik a részüket.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Nincs több közérdekű bejelentésre jelentkező.

Bejelenti, hogy az előterjesztésekről történő tételes szavazások következnek, az elfogadott meghívó 
szerint.

Az   1.     napirend tárgya:   Javaslat  a lakások bérletéről szóló 25/2006. (VII.12.) 
önkormányzati rendelet módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy rendelet megalkotásáról kell szavaznia 
a Közgyűlésnek. 

Az előterjesztéshez egy előterjesztői módosító indítványt nyújtott be, illetve Jakab     Péter     képviselő   
úr     módosító     indítványt     nyújtott be.

Először az előterjesztői módosító indítványról kell szavazniuk.

A  Közgyűlés  17  igen,  0  nem szavazattal, 4  tartózkodás 
mellett (nem  szavazott  5  fő)  a módosító indítványt 
elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri Jakab Péter képviselő úr módosító indítványáról  szavazzanak.

A  Közgyűlés 3  igen,  15 nem szavazattal,   6  tartózkodás 
mellett (nem  szavazott  4  fő)  a módosító indítványt 
elutasította.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Kéri, szavazzanak az önkormányzati rendelet módosításáról, 
tekintettel az elfogadott előterjesztői módosító indítványra.
A rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges. 
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A  Közgyűlés 16  igen,  3 nem szavazattal,  5  tartózkodás 
mellett (nem  szavazott  4  fő)  megalkotta a 11/2012. sz. 
önkormányzati rendeletét a lakások bérletéről szóló 
25/2006. (VII.12.) sz. önkormányzati rendeletének 
módosításáról.

A     4.     napirend   tárgya:   Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város intézményeinek helyben 
központosított beszerzéseiről és közbeszerzéseiről szóló 
19/2007. (V.17.) önkormányzati rendeletének módosítására

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Az előterjesztés kapcsán egy  rendelet megalkotásáról kell 
szavazniuk.
A rendeletalkotáshoz minősített többség, legalább 15 igen szavazat szükséges. 

A  Közgyűlés 16  igen, 9  nem szavazattal, 0  tartózkodás 
mellett (nem  szavazott  3  fő)  megalkotta a 12/2012. 
önkormányzati rendeletét a Miskolc Megyei Jogú Város 
intézményeinek helyben központosított beszerzéseiről és 
közbeszerzéseiről szóló 19/2007. (V.17.) önkormányzati 
rendeletének módosításáról.

Az     5.     napirend   tárgya  :   Javaslat  Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és a 
Magyar Ökumenikus Segélyszervezet között létrejött Ellátási 
Szerződés módosítására, valamint a Miskolc 13009 hrsz.-ú 
ingatlan helyiségcsoportjának a Segélyszervezet részére 
történő bérbe adására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell szavazniuk.
Egy   előterjesztői     módosító     indítványt     nyújtott be, először  erről szavaznak.

A  Közgyűlés 21  igen,  0  nem szavazattal, 3  tartózkodás 
mellett (nem  szavazott  4  fő)  a módosító indítványt 
elfogadta.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Most a határozati javaslatról szavaznak, tekintettel az elfogadott 
módosító indítványra.

A  Közgyűlés  18  igen, 0  nem szavazattal, 6  tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  4  fő) elfogadta az előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a 

III-55/2493/2012. sz. határozatot

Tárgy:  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  és  a  Magyar  Ökumenikus 
Segélyszervezet  között  létrejött  Ellátási  Szerződés  módosítása,  a  Miskolc  13009  hrsz.-ú 
ingatlan helyiségcsoportjának a Segélyszervezet részére történő bérbe adása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata és a Magyar Ökumenikus Segélyszervezet között létrejött Ellátási Szerződés 
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módosítására, valamint a Miskolc 13009 hrsz.-ú ingatlan helyiségcsoportjának a 
Segélyszervezet részére történő bérbe  adására” című előterjesztést és a következő határozatot 
hozza:

1.)  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  –  az  Önkormányzat  és  a  Magyar  Ökumenikus 
Segélyszervezet között 2007. július 2. napján megkötött „Ellátási Szerződés” 2. és 12. pontjának 
módosítását az alábbiak szerint jóváhagyja:

„2./ Megbízó kötelezettséget vállal arra, hogy a Megbízott részére családok átmeneti otthonának 
működtetése  céljára  határozatlan  időre,  de  maximum  a  feladatellátási  kötelezettség 
teljesítésének időtartamára bérbe adja a 3534 Miskolc, Leszih Andor u. 4. sz. alatti, Miskolc 
13009  hrsz.-ú  ingatlan  926  m2 nagyságú  helyiségcsoportját.  A használat  feltételeit  külön 
megállapodás rögzíti.  A Megbízott az ingatlant kizárólag a szerződés céljának megvalósítása 
érdekében,  rendeltetésszerűen  használhatja,  azt  el  nem  idegenítheti,  harmadik  fél  részére 
használatba nem adhatja. Megbízott felelős minden olyan kárért, amely a szerződésellenes ill. 
rendeltetésellenes használat eredménye.”

 „12./ Jelen szerződés határozatlan időtartamra szól, illetve addig, amíg a megbízott a vállalt 
kötelezettségét szerződés szerint teljesíti.”

Felelős  :  Polgármester
Végrehajtásért felelős:                         Humán Főosztály
Határidő:                         2012. március 30.

2.) A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert a „Ellátási Szerződés” módosításának  aláírására.

Felelős  :       Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály                                      
Határidő: 2012. március 30.

   3.) Közgyűlés a Miskolc, Leszih A. u. 4. sz. alatti 13009 hrsz-ú ingatlan intézményi rábízott 
vagyonként  átadott  részét  az  Iránytű  Szociális  Szolgálat  vagyonából  elvonja,  az  ingatlan 
önkormányzat tulajdonát képező 4/5-öd részét forgalomképes vagyonnak minősíti, a MIK Zrt. 
kezelésébe adja. Felhatalmazza a MIK Zrt.-t, hogy a Magyar Ökumenikus Segélyszervezettel 
az  ingatlan  926  m2 nagyságú  helyiségcsoportjára  vonatkozóan,  -  családok  átmeneti 
otthonának működtetése céljára  -  bérbeadás  tárgyában a szerződést  az alábbi  feltételekkel 
megkösse:
A  Segélyszervezet  az  ingatlanrész  használatáért  bruttó  20.000,-Ft/hónap  bérleti  díj 
megtérítésére  köteles.  A Segélyszervezet  a  bérleti  díjon  túlmenően  megfizeti  az  ingatlan 
használatával  összefüggésben  felmerülő  rezsi  és  karbantartási  költségeket.  A bérleti  díj 
határozatlan  időre,  de  maximum  az  ellátási  szerződésben  vállalt  feladat  teljesítésének 
időtartamáig szól.

Felelős:                                                 Polgármester
Végrehajtásért felelős:                        MIK Zrt.
Végrehajtást felügyelő Főosztály:  Gazdálkodási Főosztály
Határidő:                                             2012. március 30.
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A     6.     napirend   tárgya  :   Javaslat közterületek elnevezésére

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell szavazniuk.
Mivel szóbeli     módosító     javaslat    hangzott el – mely szerint a határozati javaslat 3. pontja kimarad -, 
először azt bocsátja szavazásra.

A  Közgyűlés 22  igen,  0  nem szavazattal, 3  tartózkodás 
mellett (nem  szavazott  3  fő)  elfogadta a módosító 
javaslatot.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: Az előterjesztés szerinti határozati javaslatról kell dönteniük, 
figyelemmel     az     elfogadott     módosító     indítványra.  

A Közgyűlés 25  igen,  0 nem szavazattal, 0  tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  3  fő) elfogadta a  határozati 
javaslatot, és meghozta a 

III-56/2494/2012. sz. határozatot

Tárgy: Közterületek elnevezése

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat közterületek elnevezésére” című 
előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:

1. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  a  Miskolc  -  Görömböly  42671/5,  42673/5, 
42674/6, 42675/10 és 42675/11 helyrajzi számú területeknek az Ág utca elnevezést adja.

2. A Közgyűlés  a  Miskolc  –  Kenderföldi  lakótelep  33835/8  helyrajzi  számú területnek  az 
Otthon tér elnevezést adja.

3. A Közgyűlés a Miskolc – Bodótető 1414 helyrajzi  számú területnek a  Bandzsalgó utca 
elnevezést adja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős:     Főépítészi Főosztály
Közreműködik: Hatósági Főosztály 

          Gazdálkodási Főosztály 
Határidő: 2012. július 30.

A      7.     napirend   tárgya  :   Javaslat a Miskolci Nemzeti Színház Nonprofit Kft. Alapító 
Okiratának módosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell szavazniuk.

A  Közgyűlés 22  igen, 0  nem szavazattal, 3  tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  3  fő) elfogadta az előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a

III-57/2495/2012. sz. határozatot

Tárgy:   A Miskolci Nemzeti Színház Nonprofit Kft. Alapító Okiratának módosítása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Miskolci Nemzeti Színház 

45



Nonprofit Kft. Alapító Okiratának módosítására” című előterjesztést, és az alábbi határozatot 
hozza:

Miskolc Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  a  Miskolci  Nemzeti  Színház  Nonprofit Korlátolt 
Felelősségű  Társaság  Alapító  Okiratát  az  1.  melléklet  szerint  módosítja,  és  felhatalmazza  a 
Polgármestert a 2. melléklet szerint egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okirat aláírására.  

Felelős  :  Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály 
Határidő: 2012. április 12.

A     8.     napirend   tárgya  :   Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város 2007-2013. évekre szóló 
Közoktatási, Feladatellátási, Intézményhálózat-működtetési 
és Fejlesztési Tervének felülvizsgálatára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell szavazniuk.

A  Közgyűlés 16  igen,  6 nem szavazattal, 3  tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  3  fő) elfogadta az előterjesztés 
szerinti határozati javaslatot, és meghozta a

III-58/2496/2012. sz. határozatot

Tárgy:  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  2007-2013.  évekre  szóló  Közoktatási,  Feladatellátási, 
Intézményhálózat-működtetési és Fejlesztési tervének felülvizsgálata

Miskolc  Megyei  Jogú Város  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  Miskolc Megyei  Jogú Város 
2007-2013. évekre szóló Közoktatási, Feladatellátási, Intézményhálózat-működtetési és Fejlesztési 
Tervének felülvizsgálatára” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. A  Közgyűlés  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  2007-2013-ra  szóló 
Közoktatási  Feladatellátási,  Intézményhálózat-működtetési  és  Fejlesztési  Tervét 
felülvizsgálta és azt a mellékletben foglaltak szerint jóváhagyja.

Felelős:     Polgármester
            Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály

Közreműködik:     Közoktatási és Sport Osztály
Határidő:     azonnal

2. A  Közoktatási Intézkedési Terv 2013-ig érvényes, a megvalósítást 2013-ban kell áttekinteni 
és értékelni.

Felelős:     Polgármester
            Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
            Közreműködik:     Közoktatási és Sport Osztálya

Határidő:     2013. március 31.
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A     9.     napirend tárgya:   Javaslat az Önkormányzat 2012. évi közművelődési 
érdekeltségnövelő pályázatának benyújtására és önrész 
biztosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell szavazniuk.

A  Közgyűlés 25  igen,  0  nem szavazattal,  0 tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  3  fő) elfogadta az előterjesztés 
szerinti határozati javaslatot, és meghozta a 

III-59/2497/2012. sz. határozatot

Tárgy: Az  Önkormányzat  2012.  évi  közművelődési  érdekeltségnövelő  pályázatának 
benyújtása és önrész biztosítása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat az Önkormányzat 2012. évi 
közművelődési  érdekeltségnövelő  pályázatának  benyújtására  és  önrész  biztosítására”  című 
előterjesztést és a következő határozatot hozza: 

1.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése egyetért azzal, hogy Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata  2012.  március  25-ig  benyújtsa  2012.  évi  pályázatát  a  Nemzeti  Erőforrás 
Minisztérium  által  meghirdetett  pályázatra,  a  helyi  önkormányzatok  közművelődési 
érdekeltségnövelő támogatására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
Határidő: 2012. március 25.

2.) A Közgyűlés egyetért azzal, hogy Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 2012. évre 
jóváhagyott költségvetésében a közművelődési intézmények részére az intézményi költségvetési 
támogatáson felül 1 millió Ft önrészt biztosít a Közművelődési érdekeltségnövelő pályázathoz a 
Kulturális feladatok /Közművelődési érdekeltségnövelő pályázat önrésze c. soron.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Közreműködik: Humán Főosztály
Határidő: 2012. március 31.

3.) A Közgyűlés kötelezettséget vállal arra, hogy a pályázat eredményessége esetén az elnyert 
összeget  és  az  Önkormányzat  által  biztosított  1  millió  Ft  önrész  összegét  Miskolc  város 
közművelődési intézményei rendelkezésére bocsátja és a számlájukra felhasználás céljából 
átutalja. 

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Közreműködik: Humán Főosztály
Határidő: 2012. március 31.
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4.)  A  Közgyűlés  felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  a  pályázathoz  kapcsolódó 
nyilatkozatokat megtegye, dokumentumokat aláírja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
Határidő: 2012. március 31.

A     10.     napirend tárgya:   Javaslat az Önkormányzat 2012. évi könyvtári 
érdekeltségnövelő pályázatának benyújtására és önrész 
biztosítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell szavazniuk.

A  Közgyűlés 19  igen,  0  nem szavazattal,  6  tartózkodás 
mellett (nem  szavazott  3  fő)  elfogadta az előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghota a 

III-60/2498/2012. sz. határozatot

Tárgy: Az önkormányzat 2012. évi könyvtári érdekeltségnövelő pályázatának benyújtása és 
önrész biztosítása.

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat az önkormányzat 2012. évi 
könyvtári  érdekeltségnövelő  pályázatának  benyújtására  és  önrész  biztosítására”  című 
előterjesztést és a következő határozatot hozza: 

1.)Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése egyetért azzal, hogy Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata  2012.  március  25-ig  benyújtsa  2012.  évi  pályázatát  a  Nemzeti  Erőforrás 
Minisztérium  által  meghirdetett  pályázatra,  a  helyi  önkormányzatok  könyvtári 
érdekeltségnövelő támogatására.
Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
Határidő: 2012. március 25.

2.)A Közgyűlés egyetért azzal, hogy Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 2012. évre 
jóváhagyott költségvetésében a Miskolci Városi Könyvtár és Információs Központ részére az 
intézményi  költségvetési  támogatáson  felül  1,5  millió  Ft  önrészt  biztosít  a  Könyvtári 
érdekeltségnövelő pályázathoz, a Kulturális feladatok/Miskolci Városi Könyvtár könyvtári 
érdekeltségnövelő pályázat önrésze c. soron.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Közreműködik: Humán Főosztály
Határidő: 2012. március 31.

3.)A Közgyűlés kötelezettséget vállal arra, hogy a pályázat eredményessége esetén az elnyert 
összeget és az Önkormányzat által biztosított 1,5 millió Ft önrész összegét a Miskolci Városi 
Könyvtár  és  Információs  Központ  rendelkezésére  bocsátja  és  a  számlájára  felhasználás 
céljából átutalja. 
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Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Közreműködik: Humán Főosztály
Határidő: 2012. március 31.

4.)  A  Közgyűlés  felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  a  pályázathoz  kapcsolódó 
nyilatkozatokat megtegye, dokumentumokat aláírja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Humán Főosztály
Határidő: 2012. március 31.

A     11.     napirend tárgya:   Beszámoló az Integrált Városfejlesztési Stratégia keretében 
megvalósuló projektek előrehaladásáról

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell szavazniuk.

A  Közgyűlés 22  igen,  3  nem szavazattal, 0  tartózkodás 
mellett (nem  szavazott  3  fő)  elfogadta az előterjesztés 
szerinti határozati javaslatot, és meghozta a 

III-61/2499/2012. sz. határozatot

Tárgy: Az  Integrált  Városfejlesztési  Stratégia  keretében  megvalósuló  projektek 
előrehaladásáról szóló beszámoló elfogadása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Beszámoló az Integrált Városfejlesztési 
Stratégia  keretében  megvalósuló  projektek  előrehaladásáról”  című előterjesztést  és  a  következő 
határozatot hozza:
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az Integrált Városfejlesztési Stratégia keretében 
megvalósuló projektek előrehaladásáról szóló beszámolót elfogadja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Főépítészi Főosztály
Közreműködik: Miskolci Városfejlesztési Kft.
Határidő: Azonnal

A     12.     napirend tárgya:   Beszámoló Miskolc Város közúti és gyalogos hídjainak 
rekonstrukciójára vonatkozó Intézkedési Tervének 2011. évi 
végrehajtásáról 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell szavazniuk.

A  Közgyűlés 24  igen,  1  nem szavazattal, 0  tartózkodás 
mellett (nem  szavazott  3  fő)  elfogadta az előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a 
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III-62/2500/2012. sz. határozatot

Tárgy: Beszámoló Miskolc város közúti és gyalogos hídjainak rekonstrukciójára vonatkozó 
Intézkedési terv 2011. évi végrehajtásáról 

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Beszámoló  Miskolc  város  közúti  és  
gyalogos hídjainak rekonstrukciójára vonatkozó Intézkedési terv 2011. évi végrehajtásáról” készült 
előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  a  Miskolc  város  közúti  és  gyalogos  hídjainak 
rekonstrukciójára vonatkozó Intézkedési terv 2011. évi végrehajtásáról szóló beszámolót elfogadja.

Felelős:     Polgármester
Végrehajtásért felelős:   Főépítészi Főosztály 
Közreműködik:     Gazdálkodási Főosztály
Határidő:     azonnal

Dr. Kriza Ákos polgármester: A sürgősségi előterjesztésekről     történő szavazások következnek.

Az     1.     sürgősségi     napirend tárgya:   Javaslat  Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata 
kulturális gazdasági társaságai részére ingatlanok 
használatba adására, valamint ingó vagyon 
vagyonkezelésbe adására és apport útján történő 
átadására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint  5  határozati javaslatról kell dönteniük.
Előterjesztői     módosító     indítványt     nyújtott be, kéri először erről szavazzanak. 

A  Közgyűlés  16 igen,  6  nem szavazattal,  3 tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  3  fő) a módosító indítványt 
elfogadta.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Kéri szavazzanak a határozati javaslatokról, tekintettel az 
elfogadott módosító indítványra.

Kéri, először szavazzanak az 1. a Miskolci Kulturális Központ Nonprofit Kft.-t érintő  határozati 
javaslat elfogadásáról.

A  Közgyűlés 16  igen,  6  nem szavazattal,  3 tartózkodás 
mellett (nem  szavazott  3  fő)  elfogadta az előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a

III-63/2538/2012. sz. határozatot

Tárgy:   A Miskolci  Kulturális  Központ  Nonprofit  Kft.  részére  ingatlanok  használatba 
adása és ingó vagyontárgyak apport útján történő átadása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat  Miskolc  Megyei  Jogú Város 
Önkormányzata kulturális gazdasági társaságai részére ingatlanok használatba adására, valamint 
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ingó vagyon vagyonkezelésbe adására és apport útján történő átadására” című előterjesztést, és 
az alábbi határozatot hozza:

1,  Miskolc Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  az  Önkormányzat  tulajdonában  álló  alábbi 
ingatlanok  használatát  a  Miskolci  Kulturális  Központ  Nonprofit  Korlátolt  Felelősségű 
Társaság részére  közcélú  adományként  biztosítja  2012.  április  1.  napjától  határozatlan 
időre,  a  közfeladat  ellátási  szerződés  fennállásáig  és  felhatalmazza  a  Polgármestert  a  
szerződések aláírására.
Az ingatlanhasználat feltételei évente felülvizsgálatra kerülnek.

Miskolc 22338 hrsz. 3531 Miskolc, Győri kapu 27/A és 27/B. (Ifjúsági Ház)
Miskolc 30529 hrsz. 3534 Miskolc, Árpád u. 4. (Ady Endre Művelődési Ház)
Miskolc 23379/4 hrsz. 3533 Miskolc, Vasgyári u. 24..(Vasgyári Közösségi Ház)
Miskolc 32532/3 hrsz. 3534 Miskolc, Vár u. 20. (Diósgyőri Vár Jegypénztár és Információs 
Iroda)
Miskolc 32818/1 hrsz. 3534 Miskolc, Vár u. 22. (Déryné Ház)

Felelős  :  Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Közreműködik: Humán Főosztály
Határidő: 2012. április 01.

2,  Miskolc Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése,  mint  vagyonkezelő a  Miskolci  Kulturális 
Központ Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság üzemeltetésébe adja az alábbi ingatlant, 
és felhatalmazza a Polgármestert az MNV Zrt. jóváhagyó döntését követően az üzemeltetési 
szerződés aláírására:
Miskolc 32827 hrsz. 3534 Miskolc, Vár u. 24. (Diósgyőri Vár)

Felelős  :  Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Közreműködik: Humán Főosztály
Határidő: 2012. április 01.

3. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése elhatározza, hogy a Miskolci Kulturális Központ 
Nonprofit  Korlátolt  Felelősségű  Társaság  tőkeellátása  érdekében  Miskolc  MJV 
Önkormányzata nevében 2012. április 1. napjával tőkeemelést hajt végre az előterjesztés 1/a. 
mellékletében szereplő eszközök könyv szerinti nettó értékének megfelelően, 19.610.000 Ft 
összegű apport formájában.
A Társaság  működéséhez  szükséges,  az  előterjesztés  1/b  mellékletében  szereplő  egyéb 
eszközök 50.376.640 Ft értéke a társaság tőketartalékát növeli. A Közgyűlés felhatalmazza 
a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.
A Közgyűlés  a  Miskolci  Kulturális  Központ  Nonprofit  Korlátolt  Felelősségű  Társaság 
Alapító Okiratát  az I/1.  melléklet  szerint  módosítja,  és  felhatalmazza a  Polgármestert  az 
Alapító Okirat  módosítás,  valamint az I/2.  melléklet  szerint egységes szerkezetbe foglalt 
Alapító Okirat aláírására. 

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Határidő: 2012. április 01.
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Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Kéri, szavazzanak a 2. a Miskolci Városi Könyvtár és 
Információs Központ Nonprofit Kft.-t érintő határozati javaslat elfogadásáról.

A  Közgyűlés 16  igen,  6  nem szavazattal,  3 tartózkodás 
mellett (nem  szavazott  3  fő)  elfogadta az előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a

III-64/2538-1/2012. sz. határozatot

Tárgy: A  Miskolci  Városi  Könyvtár  és  Információs  Központ  Nonprofit  Kft.  részére  
ingatlanok  használatba  adása  és  ingó  vagyontárgyak  apport  útján,  valamint 
vagyonkezelési szerződéssel történő átadása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat  Miskolc Megyei  Jogú Város 
Önkormányzata kulturális gazdasági társaságai részére ingatlanok használatba adására, valamint 
ingó vagyon vagyonkezelésbe adására és apport útján történő átadására ” című előterjesztést, és 
az alábbi határozatot hozza

1.) Miskolc Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  a  Miskolci  Városi Könyvtár  és  Információs 
Központ  Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság részére közcélú adományként biztosítja 
az alábbi ingatlanok Könyvtár által igénybe vett helyiségeinek használatát 2012. április  
1.  napjától  határozatlan  időre,  a  közfeladat  ellátási  szerződés  fennállásáig,  és  
felhatalmazza a Polgármestert a szerződések aláírására.
Az ingatlanhasználat feltételei évente felülvizsgálatra kerülnek.

Miskolc 4826/1/A/2  hrsz. 3527 Miskolc, Baross G. u. 13. (József Attila Könyvtár letéti  
Könyvtára)
Miskolc 6323 hrsz. 3528 Miskolc, Gyöngyösi u. 1. (Tompa Mihály Könyvtár)
Miskolc 8445 hrsz. 3530 Miskolc, Mindszent tér 2. (Lévai József Muzeális Könyvtár, Szabó 
Lőrinc Könyvtár, Idegen nyelvű Könyvtár és Zeneműtár)
Miskolc 30501/2 hrsz. 3534 Miskolc, Nagy Lajos Király u. 16. (Petőfi Sándor Könyvtár)
Miskolc 40270/8 hrsz. 3529 Miskolc, Park u. 8. (Kaffka Margit Könyvtár)
Miskolc 3073/132 hrsz. 3526 Miskolc, Szentpéteri kapu 95./A (József Attila Könyvtár)

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Közreműködik: Humán Főosztály

MIK Zrt.
Határidő: 2012. április 01.

2.) A Közgyűlés  felhatalmazza  az  Avasi  Gimnázium  intézmény  vezetőjét,  hogy  a  Miskolc 
13051 hrsz. 3524 Miskolc, Klapka Gy. u. 2. (Móra Ferenc Könyvtár) ingatlanrészt  2012. 
április  1.  napjától  határozatlan  időre,  a  közfeladat  ellátási  szerződés  fennállásáig  a 
Miskolci  Városi Könyvtár  és  Információs  Központ  Nonprofit Korlátolt  Felelősségű 
Társaság térítésmentes használatába adja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Avasi Gimnázium
Végrehajtást felügyelő Főosztály: Gazdálkodási Főosztály 
Közreműködik: Humán Főosztály
Határidő: 2012. április 01.
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3.) Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  a  Miskolci  Városi  Könyvtár  és  Információs 
Központ  Nonprofit  Korlátolt  Felelősségű Társaság javára vagyonkezelői jogot alapít   az 
Önkormányzat tulajdonát képező, leltár szerinti, az előterjesztés 2/a mellékletét képező 
közgyűjteményi  könyvállományon  határozatlan  időre,  a  közfeladat  ellátási  szerződés 
fennállásáig és felhatalmazza a Polgármestert  a II/1.  melléklet  szerinti  vagyonkezelési  
szerződés aláírására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Közreműködik: Humán Főosztály
Határidő: 2012. április 01.

4.) Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése elhatározza, hogy a Miskolci Városi Könyvtár 
és  Információs  Központ  Nonprofit  Korlátolt  Felelősségű  Társaság  tőkeellátása 
érdekében  Miskolc  MJV  Önkormányzata  nevében  2012.  április  1.  napjával  a 
Társaságban  tőkeemelést  hajt  végre  az  előterjesztés  2/b.  mellékletében  szereplő 
eszközök  könyv  szerinti  nettó  értékének  megfelelően,  6.110.000  Ft  összegű  apport  
formájában.
A Társaság működéséhez szükséges, az előterjesztés 2/c mellékletében szereplő egyéb 
eszközök  6.946.191  Ft  értéke  a  társaság  tőketartalékát  növeli.  A  Közgyűlés 
felhatalmazza a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.
A Közgyűlés a Miskolci Városi Könyvtár és Információs Központ Nonprofit Korlátolt  
Felelősségű  Társaság  Alapító  Okiratát  az  II/2.  melléklet  szerint  módosítja,  és  
felhatalmazza  a  Polgármestert  az  Alapító  Okirat  módosítás,  valamint  a  II/3.  melléklet 
szerint egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okirat aláírására. 

Felelős  : Polgármester
Végrehajtásért felelős  : Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:  2012. április 01.

Dr. Kriza Ákos polgármester:  Kéri,  szavazzanak a  3. a Miskolci Galéria Városi Művészeti 
Múzeum Nonprofit Kft.-t érintő  határozati javaslat elfogadásáról.

A Közgyűlés  16  igen,  6  nem szavazattal,  3  tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  3  fő)  elfogadta  az  előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a

III-65/2538-2/2012. sz. határozatot

Tárgy:   A Miskolci Galéria Városi Művészeti Múzeum Nonprofit Kft. részére ingatlanok 
használatba  adása  és  ingó  vagyontárgyak  apport  útján,  valamint  vagyonkezelési 
szerződéssel történő átadása

Miskolc Megyei Jogú Város  Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat  Miskolc Megyei  Jogú Város 
Önkormányzata kulturális gazdasági társaságai részére ingatlanok használatba adására, valamint  
ingó vagyon vagyonkezelésbe adására és apport útján történő átadására ”  című előterjesztést, és 
az alábbi határozatot hozza:
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1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolci  Galéria  Városi Művészeti  Múzeum 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság részére közcélú adományként biztosítja az alábbi 
ingatlanok használatát 2012. április 1. napjától határozatlan időre, a közfeladat ellátási  
szerződés fennállásáig és felhatalmazza a Polgármestert a szerződések aláírására.
Az ingatlanhasználat feltételei évente felülvizsgálatra kerülnek.

Miskolc 2448 hrsz. 3530 Miskolc, Rákóczi u. 2. (Rákóczi-ház)
Miskolc 2630 hrsz. 3525 Miskolc, Deák tér 3. (Feledy-ház)
Miskolc 8247/1 hrsz. 3529 Miskolc, Csabai kapu 22. (Alkotóház)
Miskolc 2509 hrsz. 3525 Miskolc, Déryné u. 3. (Színháztörténeti- és Színészmúzeum)
Miskolc 15 hrsz. 3525 Miskolc, Hunyadi u. 12. (Petró-ház)

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Közreműködik: Humán Főosztály
Határidő: 2012. április 01.

2. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolci  Galéria  Városi Művészeti  Múzeum 
Nonprofit  Korlátolt  Felelősségű  Társaság  javára  vagyonkezelői  jogot  alapít   az 
Önkormányzat tulajdonát képező, leltár szerinti, az előterjesztés 3/a mellékletét képező 
műtárgy-közgyűjtemény állományon határozatlan időre,  a közfeladat ellátási  szerződés  
fennállásáig és felhatalmazza a Polgármestert a III/1. melléklet szerinti vagyonkezelési  
szerződés aláírására. 

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Közreműködik: Humán Főosztály 
Határidő: 2012. április 01.

3. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolci Galéria Városi Művészeti Múzeum 
Nonprofit  Korlátolt  Felelősségű  Társaság  részére  az  előterjesztés  3/b  mellékletében 
meghatározott  műtárgy-közgyűjtemény  állományt  letéti  szerződéssel  adja  át,  öt  év 
határozott  időtartamra,  de  legfeljebb  a  közfeladat  ellátásának  időtartamáig,  és 
felhatalmazza a Polgármestert a letéti szerződés megkötésére.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Közreműködik: Humán Főosztály 
Határidő: 2012. április 01.

4. Miskolc Megyei  Jogú Város  Közgyűlése elhatározza,  hogy a Miskolci  Galéria  Városi  
Művészeti  Múzeum  Nonprofit  Korlátolt  Felelősségű  Társaság  tőkeellátása  érdekében 
Miskolc  MJV  Önkormányzata  nevében  2012.  április  1.  napjával  a  Társaságban 
tőkeemelést  hajt  végre  az  előterjesztés  3/c.  mellékletében  szereplő  eszközök  könyv 
szerinti nettó értékének megfelelően, 6.800.000 Ft összegű apport formájában.
A Társaság működéséhez szükséges, az előterjesztés 3/d mellékletében szereplő egyéb 
eszközök  2.112.644  Ft  értéke  a  társaság  tőketartalékát  növeli.  A  Közgyűlés 
felhatalmazza a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.
A  Közgyűlés  a  Miskolci  Galéria  Városi  Művészeti  Múzeum  Nonprofit  Korlátolt  
Felelősségű  Társaság  Alapító  Okiratát  az  III/2.  melléklet  szerint  módosítja,  és 
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felhatalmazza  a  Polgármestert  az  Alapító Okirat  módosítás,  valamint a  III/3.  melléklet 
szerint egységes szerkezetbe foglalt Alapító Okirat aláírására. 

Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály 
Határidő      :      2012. április 01.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Kéri,  szavazzanak  a  4. a Miskolci Szimfonikus Zenekar 
Nonprofit Kft.-t érintő  határozati javaslat elfogadásáról.

A Közgyűlés  15  igen,  6  nem szavazattal,  3  tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  4  fő)  elfogadta  az  előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a

III-66/2538-3/2012. sz. határozatot

Tárgy: A Miskolci  Szimfonikus  Zenekar Nonprofit  Kft.  részére  ingatlanok  használatba 
adása és ingó vagyontárgyak apport útján történő  átadása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat  Miskolc Megyei  Jogú Város 
Önkormányzata kulturális gazdasági társaságai részére ingatlanok használatba adására, valamint  
ingó vagyon vagyonkezelésbe adására és apport útján történő átadására ”  című előterjesztést, és 
az alábbi határozatot hozza

1. Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  a  Miskolci  Szimfonikus  Zenekar Nonprofit 
Korlátolt Felelősségű Társaság  használatába adja térítés ellenében, évi 39.314 eFt+ÁFA 
bérleti  díj  megfizetése  mellett  az  alábbi  ingatlanokat  2012.  április  1.  napjától  
határozatlan  időre,  a  közfeladat  ellátási  szerződés  fennállásáig  és  felhatalmazza  a  
Polgármestert az ingatlan használatba adási szerződések aláírására.
Az ingatlanhasználat feltételei évente felülvizsgálatra kerülnek.

Miskolc 2677/36 hrsz. 3525 Miskolc, Fábián u. 6/A 
Miskolc 2453 hrsz. 3525 Miskolc, Rákóczi u. 5. (Művészetek Háza) 

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Közreműködik: Humán Főosztály
Határidő: 2012. április 01.

2. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése elhatározza, hogy a Miskolci Szimfonikus Zenekar 
Nonprofit  Korlátolt  Felelősségű  Társaság  tőkeellátása  érdekében  Miskolc  MJV 
Önkormányzata nevében 2012. április 1. napjával a Társaságban tőkeemelést hajt végre az 
előterjesztés  4/a  mellékletében  szereplő  tárgyi  eszközök  könyv  szerinti  nettó  értékének 
megfelelően, 49.930.000 Ft összegű apport formájában.

A Társaság  működéséhez  szükséges,  az  előterjesztés  4/b  mellékletében  szereplő  egyéb 
eszközök 16.139.246 Ft értéke a társaság tőketartalékát növeli. A Közgyűlés felhatalmazza 
a Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.
A Közgyűlés  a  Miskolci  Szimfonikus  Zenekar  Nonprofit  Korlátolt  Felelősségű Társaság 
Alapító Okiratát az IV/1. melléklet szerint módosítja, és felhatalmazza a Polgármestert az 
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Alapító Okirat módosítás, valamint a IV/2. melléklet szerint egységes szerkezetbe foglalt 
Alapító Okirat aláírására. 

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Közreműködik: Humán Főosztály 
Határidő: 2012. április 01.

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  Kéri,  szavazzanak  a  5. a Miskolci Csodamalom Bábszínház 
Nonprofit Kft.-t érintő  határozati javaslat elfogadásáról.

A Közgyűlés  16  igen,  6  nem szavazattal,  3  tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  3  fő)  elfogadta  az  előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a

III-67/2538-4/2012. sz. határozatot

Tárgy:   A Miskolci Csodamalom Bábszínház Nonprofit Kft.  részére ingatlan használatba 
adása és ingó vagyontárgyak apport útján történő átadása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat  Miskolc Megyei  Jogú Város 
Önkormányzata kulturális gazdasági társaságai részére ingatlanok használatba adására, valamint  
ingó vagyon vagyonkezelésbe adására és apport útján történő átadására ”  című előterjesztést, és 
az alábbi határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolci Csodamalom Bábszínház Nonprofit 
Korlátolt  Felelősségű  Társaság  használatába  adja  térítés  ellenében,  évi  14.481  eFt+ÁFA 
bérleti  díj  megfizetése  mellett  az  alábbi  ingatlanban  a  Bábszínház  által  használt  
helyiségcsoportot  összesen  1.732  m2  alapterülettel,  2012.  április  1.  napjától  határozatlan 
időre,  a  közfeladat  ellátási  szerződés  fennállásáig  és  felhatalmazza  a  Polgármestert  az  
ingatlan használatba adási szerződés aláírására.
Az ingatlanhasználat feltételei évente felülvizsgálatra kerülnek.

Miskolc 2564/1 hrsz. 3531 Miskolc, Kossuth u. 11.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály 
Közreműködik: Humán Főosztály

MIK Zrt.
Határidő: 2012. április 01.

2. Miskolc Megyei  Jogú Város Közgyűlése elhatározza,  hogy a Miskolci Csodamalom 
Bábszínház Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság tőkeellátása érdekében Miskolc MJV 
Önkormányzata nevében 2012. április 1. napjával a Társaságban tőkeemelést hajt végre az 
előterjesztés  5/a  mellékletében  szereplő  eszközök  könyv  szerinti  nettó  értékének 
megfelelően, 10.280.000 Ft összegű apport formájában.
A  Társaság  működéséhez  szükséges,  az  előterjesztés  5/b  mellékletben  szereplő  egyéb 
eszközök 8.654.691 Ft értéke a társaság tőketartalékát növeli. A Közgyűlés felhatalmazza a  
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Polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
A Közgyűlés a Miskolci Csodamalom Bábszínház Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
Alapító Okiratát  az V/1.  melléklet  szerint  módosítja,  és felhatalmazza a Polgármestert  az 
Alapító  Okirat  módosítás,  valamint a  V/2.  melléklet  szerint  egységes  szerkezetbe  foglalt 
Alapító Okirat aláírására. 

Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Gazdálkodási Főosztály 
Határidő:  2012. április 01.

A   2  .     sürgősségi     napirend tárgya:   Beszámoló a MISKOLCpONT kártyarendszer 
bevezetéséről 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy  határozati javaslatról kell szavazniuk.

A Közgyűlés  19  igen,  6  nem szavazattal,  0  tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  3  fő)  elfogadta  az  előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a

III-68/2585/2012. sz. határozatot

T  árgy  : A MISKOLCpONt kártyarendszer bevezetéséről szóló beszámoló elfogadása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Beszámoló  a  MISKOLCpONt 
kártyarendszer bevezetéséről” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

Miskolc  Megyei  Jogú Város  Közgyűlése  a MISKOLCpONt kártyarendszer bevezetéséről szóló 
beszámolót elfogadja.

Felelős:      Polgármester
Végrehajtásért     felelős:    Miskolc Holding Zrt.
Végrehajtást     felügyelő     főosztály:  Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal

A   3  .     sürgősségi     napirend tárgya:   Javaslat „Bársony János úti tagóvoda infrastrukturális 
fejlesztése –  ÉMOP –  4.3.1/A-11”  című pályázat 
benyújtására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy  határozati javaslatról kell szavazniuk.

A Közgyűlés  24  igen,  1  nem szavazattal,  0  tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  3  fő)  elfogadta  az  előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a

III-69/2534/2012. sz. határozatot

Tárgy:Bársony  János  úti  tagóvoda infrastrukturális  fejlesztése  ÉMOP –  4.3.1/A-11”  című 
pályázat benyújtása
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Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a ”Javaslat a Bársony János úti tagóvoda 
infrastrukturális  fejlesztése  ÉMOP  -4.3.1/A-11” című  pályázat  benyújtásához„ című 
előterjesztést ,és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése egyetért azzal, hogy Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata  a  „Bársony  János  úti  tagóvoda  infrastrukturális  fejlesztése  ÉMOP-
4.3.1/A-11” címmel  pályázatot  nyújtson  be infrastrukturális  fejlesztéséhez  szükséges 
költségek támogatására a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség felé. 

A pályázat  összköltsége  120.000.000.-  Ft  (azaz:  egyszázhúszmillió  forint),  az  elnyerhető 
támogatás összege 114.000.000.- Ft (azaz: egyszáztizennégymillió forint), a 5%-os saját erő 
összege 6.000.000.- Ft (azaz: hatmillió forint). 

Projekt megvalósítás helyszíne: 3531 Miskolc, Bársony J. u. 27. hrsz.: 22113/27

Felelős:  Polgármester
Közreműködik:   Humán Főosztály
Határidő: azonnal

2. A Közgyűlés egyetért azzal, hogy Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata a pályázat 
benyújtásához  szükséges  -  a  projekt  ütemezésének  megfelelő  -  saját  erő  fedezetét az 
Önkormányzat a 2013. évi költségvetésében pályázati önrész keretösszegből biztosítsa. 

Felelős: Polgármester
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: 2013. december 31. 

A   4.     sürgősségi     napirend tárgya:   Javaslat  „Brunszvik Teréz tagóvoda infrastrukturális 
fejlesztése –  ÉMOP –  4.3.1/A-11”  című pályázat 
benyújtására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy  határozati javaslatról kell szavazniuk.

A Közgyűlés  25  igen,  0  nem szavazattal,  0  tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  3  fő)  elfogadta  az  előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a

III-70/2535/2012. sz. határozatot

Tárgy: Brunszvik  Teréz  tagóvoda  infrastrukturális  fejlesztése  ÉMOP  -4.3.1/A-11”  című 
pályázat benyújtása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a  ”Javaslat a  Brunszvik Teréz tagóvoda 
infrastrukturális fejlesztése ÉMOP -4.3.1/A-11” című pályázat benyújtásához„ című előterjesztést 
és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése egyetért azzal, hogy Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata a „Brunszvik Teréz tagóvoda infrastrukturális fejlesztése ÉMOP-4.3.1/A-
11” címmel  pályázatot  nyújtson be infrastrukturális  fejlesztéséhez  szükséges  költségek 
támogatására a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség felé. 
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A pályázat  összköltsége  120.000.000.-  Ft  (azaz:  egyszázhúszmillió  forint),  az  elnyerhető 
támogatás összege 114.000.000.- Ft (azaz: egyszáztizennégymillió forint), a 5%-os saját erő 
összege 6.000.000.- Ft (azaz: hatmillió forint). 

Projekt megvalósítás helyszíne: 3525 Miskolc, Mátyás király u. 17. hrsz.: 91/22

Felelős:  Polgármester
Közreműködik: Humán Főosztály
Határidő: azonnal

2. A Közgyűlés egyetért azzal, hogy Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata a pályázat 
benyújtásához  szükséges  -  a  projekt  ütemezésének  megfelelő  -  saját  erő  fedezetét  az 
Önkormányzat a 2013. évi költségvetésében pályázati önrész keretösszegből biztosítsa. 

Felelős: Polgármester
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: 2013. december 31. 

Az   5  .     sürgősségi     napirend tárgya:   Tájékoztató az ÁSZ javaslatok alapján készített 
Intézkedési Terv elfogadásáról

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy  határozati javaslatról kell szavazniuk.

A Közgyűlés  16  igen,  3  nem szavazattal,  6  tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  3  fő)  elfogadta  az  előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a

III-71/2584/2012. sz. határozatot

Tárgy: ÁSZ javaslatok alapján készített Intézkedési Terv elfogadásáról tájékoztató

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Tájékoztató az ÁSZ javaslatok alapján 
készített Intézkedési Terv elfogadásáról” tárgyú előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése tudomásul veszi, hogy az Önkormányzat pénzügyi 
helyzetének ÁSZ ellenőrzése kapcsán készített,  a polgármester által  jóváhagyott Intézkedési 
Tervet az ÁSZ elnöke elfogadta.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal

A   6  .     sürgősségi     napirend tárgya:   Javaslat  a Közgyűlés II-27/2325/2012. számú 
határozatának  módosítására (vis maior pályázat kapcsán 
maradványértékről történő lemondás)

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy  határozati javaslatról kell szavazniuk.

59



A Közgyűlés  25  igen,  0  nem szavazattal,  0  tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  3  fő)  elfogadta  az  előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a

III-72/2325-1/2012. sz. határozatot

Tárgy:A  7586  igénylő  azonosító  számú,  a  2010.  május  6-i  rendkívüli  időjárás  miatt 
önkormányzati utakban keletkezett károk helyreállítása megnevezésű vis maior támogatással 
megvalósított projekt le nem hívott maradványösszegéről történő lemondás tárgyában hozott 
II -27/2325/2012. számú határozat módosítása

Miskolc  Megyei  Jogú Város  Közgyűlése  megtárgyalta   „Javaslat  a  Közgyűlés  II-27/2325/2012. 
számú  határozatának  módosítására  (vis  maior  pályázat  kapcsán  maradványértékről  történő 
lemondás)„ című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a  II-27/2325/2012 számú határozatát az alábbiak szerint 
módosítja: 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése „A 7586 igénylő azonosító számú, a 2010. május 6 -i 
rendkívüli időjárás miatt önkormányzati utakban keletkezett károk helyreállítása” címen benyújtott 
és megvalósításra került pályázat kapcsán fel nem használt  3.569.300, - Ft   (azaz  Hárommillió-
ötszázhatvankilencezer-háromszáz forint) támogatási összegről lemond.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Főépítészi Főosztály
Közreműködik: Gazdálkodási Főosztály
Határidő: azonnal

A   8  .     sürgősségi     napirendről:    Javaslat a „Szegregált lakókörnyezetben élők 
felzárkózását segítő  komplex program –  TÁMOP-5.3.6-
11/1” című pályázat benyújtására  

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy  határozati javaslatról kell szavazniuk.

A Közgyűlés  22  igen,  3  nem szavazattal,  0  tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  3  fő)  elfogadta  az  előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a

III-73/2551/2012. sz. határozatot

Tárgy  :  „Szegregált lakókörnyezetben élők felzárkózását segítő komplex program - TÁMOP 
5.3.6-11/1” című pályázat benyújtása

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a ”Szegregált lakókörnyezetben 
élők  felzárkózását  segítő  komplex program –  TÁMOP-5.3.6-11/1”  című pályázat  benyújtására” 
elnevezésű előterjesztést  és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése egyetért azzal, hogy Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata  „Szegregált lakókörnyezetben élők felzárkózását segítő komplex program  
- TÁMOP 5.3.6-11/1” címmel pályázatot nyújtson be. A testület a pályázat benyújtásával 

60



egyetért és a pályázati program megvalósítását támogatja.

A pályázat  összköltsége  150.000.000  Ft  (azaz:  egyszázötvenmillió  forint),  az  elnyerhető 
támogatás összege 150.000.000 Ft (azaz: egyszázötvenmillió forint), saját erő nincs.

Felelős:  Polgármester
Végrehajtásért felelős:   Humán Főosztály
Határidő:  2012. március 31.

2. A Közgyűlés felhatalmazza a Polgármestert, hogy a pályázattal kapcsolatos nyilatkozatokat 
megtegye, megállapodást aláírja.

  Felelős: Polgármester  
Végrehajtásért felelős:   Humán Főosztály
Határidő: 2012. december 31.

A   9  .     sürgősségi     napirend tárgya:     Javaslat  Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közbeszerzési Szabályzata hatályon kívül helyezésére és 
az új Közbeszerzési Szabályzat jóváhagyására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy  határozati javaslatról kell szavazniuk.

A Közgyűlés  16  igen,  9  nem szavazattal,  0  tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  3  fő)  elfogadta  az  előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a

III-74/2550/2012. sz. határozatot

Tárgy:  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  Közbeszerzési  Szabályzata  hatályon 
kívül helyezése és az új Közbeszerzési Szabályzat jóváhagyása

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  megtárgyalta  a   „Javaslat   Miskolc  Megyei  Jogú 
Város  Önkormányzata  Közbeszerzési  Szabályzata  hatályon  kívül  helyezésére  és  az  új 
Közbeszerzési  Szabályzat  jóváhagyására”  című  előterjesztést  és  a  következő  határozatot  
hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a IV-77/16.411/2007. sz. határozatával elfogadott Miskolc 
Megyei  Jogú  Város  Önkormányzata  Közbeszerzési  Szabályzatát  2012.  március  22. napjával 
hatályon  kívül  helyezi,  ezzel  egyidejűleg  az  Önkormányzat  új  Közbeszerzési  Szabályzatát  a 
melléklet szerint jóváhagyja.

A   10  .     sürgősségi     napirend tárgya:     Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata és 
a Polgármesteri Hivatal 2012. évi Közbeszerzési Tervének 
jóváhagyására
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell szavazniuk.

A Közgyűlés  16  igen,  3  nem szavazattal,  6  tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  3  fő)  elfogadta  az  előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a

III-75/2562/2012. sz. határozatot

Tárgy: Miskolc  Megyei  Jogú Város Önkormányzata  és  a Polgármesteri  Hivatal  2012.  évi 
Közbeszerzési Tervének jóváhagyása

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Miskolc  Megyei  Jogú  Város 
Önkormányzata és a Polgármesteri Hivatal 2012. évi Közbeszerzési Terv jóváhagyása” javaslatát és 
a következő határozatot hozza:

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése az Önkormányzat és a Polgármesteri Hivatal 2012. évi 
Közbeszerzési Tervét megtárgyalta és azt az 1. számú mellékletben foglaltak szerint  jóváhagyja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Jegyzői Kabinet
Közreműködik: Miskolc Holding Zrt.
Határidő: 2012. 12. 31.

A   11  .     sürgősségi     napirend tárgya:   Javaslat a Miskolc Holding Zrt-t érintő hírek tisztázására 
és a felelősség megállapítására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy  határozati javaslatról kell szavazniuk.

A Közgyűlés  9  igen,  16  nem szavazattal,  0  tartózkodás 
mellett (nem szavazott 3 fő)  elutasította az előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot.

A   12  .     sürgősségi     napirend tárgya:   Javaslat a z MVSI Miskolc Városi Sportiskola Nonprofit 
Kft. önkormányzati tulajdonú sportingatlan 
létesítményfejlesztésére vonatkozó pályázat benyújtására, 
ingatlan jelzálogjog  bejegyzéshez való hozzájárulásra

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy  határozati javaslatról kell szavazniuk.

A Közgyűlés  19  igen,  1  nem szavazattal,  2  tartózkodás 
mellett  (nem  szavazott  6  fő)  elfogadta  az  előterjesztés 
szerinti  határozati javaslatot, és meghozta a

III-76/2583/2012. sz. határozatot

Tárgy: Az  MVSI  Nonprofit  Kft.  által  önkormányzati  tulajdonú  sportingatlan 
létesítményfejlesztésére vonatkozó pályázat benyújtása,  ingatlan jelzálogjog bejegyzéshez 
való hozzájárulás

62



Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  MVSI  Miskolc  Városi 
Sportiskola Nonprofit Kft. önkormányzati tulajdonú sportingatlan létesítményfejlesztésére 
vonatkozó pályázat benyújtására, ingatlan jelzálogjog bejegyzéshez való hozzájárulásra” 
című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul, hogy MMJV Önkormányzatának 1/1 
tulajdoni hányadát képező 7633/13 hrsz-ú,  természetben: 3530 Miskolc, Görgey u. 19. sz. 
(Szabadidőközpont) alatti ingatlanon, az üzembe helyezést követő 30 napon belül a Magyar 
Állam javára az ingatlan-nyilvántartásba az igénybe vett adókedvezmény mértékéig 15 éves 
időtartamra jelzálogjog kerüljön bejegyzésre.

2. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul, hogy MMJV Önkormányzatának 1/1 
tulajdoni hányadát  képező 33937/2 hrsz-ú,  természetben 3534 Miskolc,  Andrássy u.  63. 
(Diósgyőri  Tanuszoda)  alatti  ingatlanon,  az  üzembe  helyezést  követő  30  napon  belül  a 
Magyar Állam javára az ingatlan-nyilvántartásba az igénybe vett adókedvezmény mértékéig 
15 éves időtartamra jelzálogjog kerüljön bejegyzésre.

3. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul, hogy  MMJV Önkormányzatának 1/4 
tulajdoni hányadát képező 40597/20/A hrsz-ú, természetben 3515 Miskolc, Egyetem u. 2. 
(Kemény Dénes Városi Sportuszoda) szám alatti ingatlanon, az üzembe helyezést követő 30 
napon  belül  a  Magyar  Állam  javára  az  ingatlan-nyilvántartásba  az  igénybe  vett 
adókedvezmény mértékéig 15 éves időtartamra jelzálogjog kerüljön bejegyzésre.

4. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése hozzájárul, hogy  MMJV Önkormányzatának 4/5 
tulajdoni hányadát képező 13009 hrsz-ú, természetben 3534 Miskolc, Leszih A. u. 4 sz. 
alatti ingatlanon, az  üzembe helyezést követő 30 napon belül a Magyar Állam javára az 
ingatlan-nyilvántartásba  az  igénybe  vett  adókedvezmény  mértékéig  5  éves  időtartamra 
jelzálogjog kerüljön bejegyzésre.

Felelős  :  polgármester
Végrehajtásért felelős: MVSI Miskolc Városi Sportiskola Nonprofit Kft.
Végrehajtást felügyelő főosztály: Humán Főosztály
Határidő: 2012. március 26.

5. A  Közgyűlés  felhatalmazza  a  polgármestert,  hogy  a  pályázathoz  kapcsolódó 
dokumentumokat  és  a  jelzálogjog  bejegyzéséhez  szükséges  nyilatkozatokat  aláírja.  A 
jelzálogjog  ingatlan-nyilvántartásba  történő  bejegyzésének  költsége  az  MVSI  Miskolc 
Városi Sportiskola Nonprofit Kft-t terheli.

Felelős  :  polgármester
Végrehajtásért felelős: MVSI Miskolc Városi Sportiskola Nonprofit Kft.
Végrehajtást felügyelő főosztály: Humán Főosztály
Határidő: 2012. március 26.
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Dr.  Kriza  Ákos  polgármester:  A napirendi  szavazások  végére  értek,  köszöni  a  képviselők 
munkáját. A következő közgyűlés időpontja: 2012. április 19.  Az ülést 17 óra 45 perckor bezárja.

K. m. f.

Dr. Csiszár Miklós Dr. Kriza Ákos
jegyző polgármester
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